
FASE II ONTINYENT PARTICIPA - FILTRACIÓ I VALORACIÓ DE PROPOSTES

Després de la finalització de la Fase I de l’Ontinyent Participa on s’ha dut a terme el
procés de presentació de propostes per part de la ciutadania, es passa a la Fase II: Filtració
de propostes. En aquesta fase, s’ha realitzat una filtració dels projectes basada en criteris
tècnics per a estimar o desestimar la viabilitat econòmica, urbanística o social dels distints
projectes presentats. Per això, s’ha requerit la participació de l’Oficina Tècnica, del
Departament de Medi Ambient, del departament de Serveis Socials, del departament
d’Educació, de departament de Joventut i del departament d’Igualtat.

Aquesta filtració s’ha realitzat en tres reunions diferents, el 4, 7 i 11 de març de 2024
i assistint:

- Jorge Rodríguez, Alcalde d’Ontinyent.
- Ginés Domene, enginyer tècnic d’obres públiques.
- Deva Sanz, enginyera de Medi Ambient.
- Inmaculada Llin, tècnica de Serveis Socials.
- Emilia Tortosa, tècnica d’Educació.
- Carmen Carreras, tècnica d’Igualtat.
- Lucía García, tècnica de Joventut.

D’un total de 355 propostes, i acord amb els criteris tècnics pertinents, s’ha
determinat, que:

- 190 propostes no compleixen els requisits tècnics per passar a la votació
dels consells sectorials.

- 158 propostes sí que compleixen els requisits tècnics per passar a la
votació dels consells sectorials.

- 7 propostes han estat determinades com a indefinides.

Un percentatge significatiu de les propostes no acceptades com a viables són
projectes que estan en redacció, execució o que ja s’han realitzat. Aquestes propostes
tenen una justificació on es motiva la causa en l’apartat d’observacions, majoritàriament
relacionades en:

· Un excés de pressupost del projecte.
· No són competència o titularitat municipal.
· Estan incloses en la unitat d’execució.

En alguns registres on s’inclou més d’una proposta, pot haver-hi la possibilitat
d’acceptació i no acceptació alhora, ja que pot acceptar-se una proposta i no la resta. A
continuació, s’adjunta el document amb la filtració tècnica de les 355 propostes inicials.
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DOCUMENT DE FILTRACIÓ TÈCNICA DE LES PROPOSTES D'ONTINYENT PARTICIPA 2024

Codi Títol de la proposta Explicació de la proposta SI/NO ANOTACIONS

1 Mejora iluminación
ciudad

Que se mejore la iluminación de las calles de la ciudad, con las luces naranja hay calles por la noche que hay
poca luz, que se cambien a luz blanca y con más intensidad. Y sobre todo por el trayecto del polideportivo a la

zona del pueblo que pongan más luz, que hay mucho paso y sobre todo de niños.
SÍ

La llum càlida està
utilitzant-se perquè és

més beneficiosa.

2
Mejora acera del
polideportivo al

pueblo

Mejorar el camino del polideportivo al pueblo, haciendo una acera más ancha y con barandillas, ya que hay
mucho paso de viandantes, y sobre todo de niños NO No està definida la

proposta.

3 Ampliar punts ontibici
polígon

Bon dia, estaria bé ampliar les estacions d'ontibici de cara a tlta l'av. Textil, ja que l'única és la que hi ha al
Camp de Futbol, El Clariano. NO No està comtemplat dintre

de l'actual contracte.

4
Enllumenent y

pavimentacio puxada
Cementeri

Fer una vorera des de l'institut pasant pel pont fins el cementeri. i de pas fer mes ampla la que està feta NO

S'estudiaran millores
emmarcades en el

pressupost establert per
al programa de

l'Ontinyent Participa i,
actualment, la millora de

l'enllumenat està en
execució.

5 Il·luminació camí del
Llombo

El camí del Llombo, especialment al tram comprès entre el carrer Rafael Sanchis Seguí i la CV660, així com en
la bifurcació amb el carrer Santa Teresa, s'ha convertit en els darrers anys en una via ciclopeatonal, on
vianants i bicicletes tenen preferència, tal com figura en alguna de les plaques de senyalització vertical

instal·lades al recorregut. Esta via ciclopatonal (de facte) pot resultar perillosa per als usuaris quan es pon el
sol a causa de la seua manca d'il·luminació. La nostra proposta és dotar-la d'il·luminació com actualment hi ha
en la connexió existent entre la rotonda de Torrefiel amb l'entrada principal del poliesportiu municipal (darrere

de la coneguda com a venda Bernabeu).

SÍ

6
El barri de La Vila,

orgull i cor
d´Ontinyent

El barri de La Vila és el centre històric d'Ontinyent i per tant el seu cor. És el major receptacle de turistes i
visitants que venen a la ciutat. També l'espai on se celebren les festes patronals del poble. Malgrat tot el seu

mobiliari deslluïx i no és unificat ni concorde a la seua historicitat. Els fanals són diferents als carrers i les
places, les fonts trenquen l'estil estètic, les plaques dels carrers estan deteriorades i no seguixen un mateix

criteri, els bancs i papereres no responen a un espai BIC. La nostra proposta és que s'adeqüe i unifique tot el
mobiliari urbà de La Vila (fanals, fonts plaques de carrers, bancs, papereres i jardineres), especialment el de La
Plaça del barri, i que es posen jardineres als carrers per als vianants. Volem que passejar pel barri de La Vila

siga un plaer per a tota la ciutadania d'Ontinyent.

SÍ
Tots els elements que

entren dintre del
pressupost establert.

7
El barri de La Vila,

orgull i cor
d´Ontinyent

El barri de La Vila és el centre històric d'Ontinyent i per tant el seu cor. És el major receptacle de turistes i
visitants que venen a la ciutat. També l'espai on se celebren les festes patronals del poble. Malgrat tot el seu

mobiliari deslluïx i no és unificat ni concorde a la seua historicitat. Els fanals són diferents als carrers i les
places, les fonts trenquen l'estil estètic, les plaques dels carrers estan deteriorades i no seguixen un mateix

criteri, els bancs i papereres no responen a un espai BIC (Bé d´interés cultural) .Els arbres no donen ombra. La
nostra proposta és que s'adeqüe i unifique tot el mobiliari urbà de La Vila (fanals, fonts plaques de carrers,

bancs, papereres i jardineres), especialment el de La Plaça del barri, que es posen jardineres als carrers per
als vianants. i teulada en el rentador del mirador per a protegir-lo, evitar la seua deterioració i recuperar-lo com
a element històric. Que es planten arbres amb ombra. Volem que passejar pel barri de La Vila siga un plaer per

a tota la ciutadania d'Ontinyent.

NO
No es considera un

projecte de restauració
adequat.

8 Biblioteca 24h
Podria fer-se una biblioteca que estiga oberta 24h, ja que els horaris de les biblioteques actuals resulten de risa

per als estudiants. El màxim que estan obertes de manera seguida son 3h. Encara que no foren 24h, podria
allargarse el temps que estan obertes. Als estudiants ens vindria molt bé tindre un lloc on estudiar.

NO

La Biblioteca obri en un
horari més ampli en
temps d'examens.

S'estudiarà la proposta
però actualment no es

valora.

9 Cami
estació-cementeri

Peatonalització i urbanització del tram institut estació fins al cementeri. Ampliació de acera, pont, i iluminació
(prou inexistent) NO

S'estudiaran millores
emmarcades en el

pressupost establert per
al programa de

l'Ontinyent Participa i,
actualment, la millora de

l'enllumenat està en
execució.

10 Salut per a la
ciutadania

Deixar cremar el rastrolls qualsevol dia de la setmana i no sols dilluns i dimecres, així cada un cremaria quan
puguera i no s'acumularia tant de fum a la població amb tot el que comporta per a la salut de grans i menuts.

És una cosa que la gran majoria de la població pensa i sa demanat però que no sé per quin motiu l'ajuntament
ignora totalment. A vegades hi ha que preguntar menys i escoltar més. Gràcies.

NO

El calendari actual està
aprovat pel Consell de

Medi Ambient. Es
traslladarà la proposta al

consell per a un major
estudi.

11 Parking de motos a la
universitat

Incrementar la cantitat de places de parking per a motos en l'entrada a la universitat. Actualment compta amb 3
places reglamentàries en el Carrer Echegaray SÍ

12 Conservar edificis
antics

Sempre estem pensan en fer coses noves, inclús sense fer falta, però en canvi estem deixa caure edifics i
finques emblematics del nostre poble, part de la nostra historia i la nostra cultura, que acaben derruïts i en
solars o finques noves.. no podem mantindre'ls? Arreglar-los? Sels pot donar un us que vinga be al poble,

mantenint el encant, la historia, la cultura i la memoria d’Ontinyent. Gracies

NO

Proposta indefinida. El
manteniment dels

immobles és competència
dels propietaris.

13 Millora carrer Passeig
Germanies

Millorar l'accés al carrer Passeig de les germanies, englobant, esfondrament de l'antiga fàbrica abandonada (o
tancament de l'accés amb millors mesures), construcció de vorera i asfaltació del paviment (a la part del

descampat és tot arena, no hi ha vorera ni llum).
NO

Està dintre del
desenvolupament d'una

unitat d'execució. És
competència de l'agent

urbanitzador.

14

Urbanització i
naturalització

d'espais exteriors al
centre

L'ampliació i modificació del pati d'infantil degut a les obres realitzades al CEIP Bonavista després del Projecte
Edificant, han deixat al centre sense la vorera perimetral que l'escola tenia per a que l'alumnat baixarà del

transport escolar i puguera accedir de forma segura al centre. Al mateix temps l'entrada al pati d'infantil també
s'ha quedat sense urbanitzar. A la proposta demanem la urbanització amb una vorera d'aquest espai inclouent
un plantat d'arbrat amb un sistema de reg que donaria ombra al pati d'infantil que desprès de l'obra s'ha quedat

sense arbres i amb poca ombra. A més a més, des del centre volem crear espais que garanteixquen la
seguretat de l'alumnat i l'entrada amable a l'escola.

SÍ
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15 Millora Autobus Urba

Com be ja sabem, la acollida del autobus urba gratuit es molt bona. Pero en el cas de san rafael la ruta cada
volta es pijor. Inpuntualitat, no fer la volta completa, la capacitat del bus. Son alguns inconvenients diaris els
que te la meua germana per anar i tornar del institut Jaume I. Una millora notable seria, el imposament de un
horari aproximat per a cada parada. Ja que estic fart de preguntar hora aproxima i me digen cada mitja hora.

Dona igual 12:05, 12:17 o 12:23h ja ha pasat. Perque sempre van en retras.

NO

Està dintre del projecte de
renovació de

marquesines, que
suposarà la

geolocalització de
l'autobús i per tant, la

informació que demana
aquesta proposta.

16 Proposta feixista Reduir-se el jornal NO

17 Parc y parking Ovidi
montllor

Bon día, propose una millorat al parc d'Ovidi Montllor,nomes tenim 6 bancs davant dels columpis y creiem que
necesitem algo mes tant de bancs com d'una llavada de cara en general,de els plans que ens van donar

l'ajuntament de com es quedaría el parc a con forme s'ha quedat no te res a veure. Per altra banda el parking
deuria de ser asfaltat ja que en estiu no podem eixir al balcó per temes de la pols que fan els vehiculs.

SÍ
No es pot dur a terme
l'asfaltat perquè són
parcel·les privades.

18 Adecuacion Adecuación de carrer guerau de montmajor SÍ

19 Ampliació Pipi-cans

Ampliació o construcció d’un pipi-can més espaiat i cuidat perque els gossos puguen gaudir d’un espai i on els
amos puguen estar tranquils. L’actual pipi-can del benarrai, per exemple, es podria ampliar amb l’espai que
s’ha deixat de l’antic pipi-can de gossos menuts. (Encara que el millor exemple que podriem agafar és el del

pipi-can de Campello, prop de la platja de gossos). Un gos petit te espai per fer alguna carrera, però els gossos
grans en dos patades ja estàn a l’altre costat i sobretot si van 5 gossos correns. Amb el mobiliari d’agility i la

taula es redueix molt l’espai perque els gossos puguen correr

SÍ

20 BIBLIOTECA
MUNICIPAL 5.0.

La millora consisteix en convertir la biblioteca municipal del poble amb les majors comoditats tants de horaris
com de serveis:

  - Creació d'un horari ampliat referent a la comarca. (Possibilitat complir 9h al dia oberta, incloguent dissabtes).
  - Possibilitat de reserva d'espai a la sala d'estudi mitjançant APP.

  - Millora de la xarxa d'internet amb router a cada planta de la màxima velocitat.
  - Millora de les infraestructures (mobiliari exterior, ampliació de taules i cadires a la sala d'estudi,....)

SÍ
Excepte l'ampliació de

l'horari, que s'ha
d'estudiar.

21 Ciutat més verda
amb més arbres

Estimados miembros del Ayuntamiento,

  Me dirijo a ustedes para proponer una iniciativa que considero fundamental para el bienestar y la
sostenibilidad de nuestro Ontinyent: aumentar significativamente la plantación de árboles en todas las calles de
nuestra ciudad. Esta medida no solo embellecerá nuestro entorno urbano, sino que también tendrá beneficios

tangibles para la salud, el medio ambiente y la calidad de vida de todos los ciudadanos:
  - Mejora de la calidad del aire: Los árboles son filtros naturales que absorben dióxido de carbono y otros

contaminantes del aire, ayudando a purificar nuestra atmósfera. Al aumentar la cantidad de árboles en
nuestras calles, podemos reducir la contaminación atmosférica y mejorar la calidad del aire que respiramos.

  - Mitigación del cambio climático: La plantación de árboles es una estrategia efectiva para combatir el cambio
climático, ya que absorben y almacenan carbono, ayudando a reducir las emisiones de gases de efecto

invernadero.
  - Reducción del efecto isla de calor: Las áreas urbanas tienden a ser más cálidas que las zonas rurales

circundantes debido al efecto isla de calor, que se debe en parte a la falta de vegetación y la presencia de
superficies impermeables como el asfalto y el concreto.

  - Mejora del bienestar emocional y mental: La presencia de árboles y espacios verdes en entornos urbanos se
ha relacionado con una mejor salud mental y emocional.

  Por favor, ayudadnos desde el Ayuntamiento a poder tener todos mejor calidad del aire y de vida para poder
combatir con las olas de calor que hay y van a haber en un futuro. Pensad en el bienestar de todos los

ciudadanos que habitamos en Ontinyent.

  Esperamos que alguien me lea y que se pueda invertir dinero en algo tan esencial.

  Gracias

SÍ
Revisió de l'arbrat en via

pública i amplicació si
escau.

22 Rehabilitación
viviendas antiguas Rehabilitación viviendas de la Vila y calle mayor y después alquilarlas a los estudiantes y gente joven. NO

El Centre
Intergeneracional ja
preveu la creació de
vivendes i està en

execució un projecte de
creació de 12 vivendes a
la VIla. Per altra banda, el

manteniment dels
immobles és

responsabilitat dels
propietaris.
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23 Calles limpias

La propuesta seria una Recogida masiva de ADN de los perros registrados en Ontinyent con Chip , està se
realizaría obligatoriamente durante un tiempo y sería subvencionada por el ayuntamiento .

  Con esta inversión se podría identificar rápidamente a los dueños que no recogen los excrementos de sus
animales y ser multados ejemplarmente

  Es inadmisible que tengamos las calles inundadas de excrementos de animales .

  Pienso que si eres un propietario de animal que cumples con tu obligación no tendrías ningún problema en
sumarte a esta propuesta para identificar a los que no cumplen

  Después el análisis de los excrementos para identificar al propietario incívico se pagaría de la multa que se
aplique al infractor + correspondiente penalización ejemplar .

  En otros pueblos se está aplicando con gran exito

  https://www.pipperontour.com/blog2/ayuntamientos-adn-canino

  Saludos

NO

Supera el cost establert
per al programa i

l'Ajuntament iniciarà els
tràmits per a una nova
ordenança de Benestar

Animal.

24

PASARELA
SUSTITUTIVA DEL

PONT VELL
DESTINADA AL

TRAFICO

CONSTRUIR UNA PASARELA PARA COCHES Y CAMIONES (BOMBEROS, AMBULANCIAS..) QUE
CONECTARA LA CANTERERIA CON LA CALLE TEODORO MORA COMO HACIA ANTES EL PONT VELL,

ASÍ CREAR UN ACCESO DIRECTO TANTO AL PARKING DE ESTIVALS COMO AL AYUNTAMIENTO.
TAMBIÉN DESCONGESTIONARÍA LA ENTRADA Y SALIDA DE COCHES POR EL DOS DE MAYO.

NO Supera el pressupost
establert per al programa.

25 carril bici av. Valencia Conectar el poble amb el pont de San Vicent amb carril bici. L Avinguda de València i redona en C/ Melchor
Torró que facilite la seguretat a l'encreuament. NO Supera el pressupost

establert per al programa.

26 Final adecuacio
tomas valls Crec que falta una fase de reparació del carrer des de la biblioteca fins al carrer San Jaime. SÍ

S'accepta la millora del
paviment de Tomàs Valls.
La reparació del paviment

total supera el cost del
programa i aniria

conjuntament amb una
reurbanització.

27 calçada per a
vianants segures

M'agradaria que es posarà algun tipus de producte per a les voreres de la nostra ciutat, que a molts llocs
esvaren barbaritat, i provoca molts accidents. SÍ

28 Doble direcció carrer
major

Doble direcció de circulació al carrer major.
  Els veins del carrer major tenim que pegar molta volta per arribar a casa.

  També si reobrim el pont vell estalviem pegar-li tota la volta al poble. Emitiriem menos contaminants.
NO No és objecte del

programa.

29
Finalizacion arreglo
de la calle Tomas

Valls

Esta calle lleva años esperando la finalizacion de la reforma empezada faltando a terminarla desde la biblioeca
munucipal hasta la calle de San Jaime encontrandose en este momentotoda la calle llena de hundimientos SÍ

S'accepta la millora
parcial del paviment de

Tomàs Valls. La reparació
del paviment total supera

el cost del programa i
aniria conjuntament amb

una reurbanització.

30 TUBERÍAS AVENIDA
CONDE TORREFIEL Cada vez que llueve nos filtra agua en el garaje por todos sitios porque los colectores no dan abasto NO Supera el pressupost

establert per al programa.

31 Els Jovens
Els jovens de 18 a 25 any ,no tenen res per aon anar els caps de setmana,propose fer discomobils ( pero que

no començen fins a despres de sopar ) o facilitar algun lloc on pugen estar i que el empresarí que ho porte
tambe ho tinga facil per treballar,o si no ,el poble es mor,els jovens donen vida ......GRACIES

SÍ

32 Discomobiles
Adolescentes

Propongo que el negocio que se intento de las dicomobiles joven se mejore con nuevas imprementaciones que
sea en un lugar abierto pero vallado con control aceso y que tenga venta de alcohol para mayores de edad

pidiendo DNI y en vez de hacerlas de 22:00 a 2:00 AM que se hagan de 00:00 hasta las 4:30 5 para atraer mas
gente joven al pueblo y darle mas cultura

SÍ

S'accepta el programa de
discomòbils però es

descarta l'horari fins les
04.30 hores i la venda

d'alcohol.

33 Parkings
subterraneos

Se podrían aprovechar zona verdes o de parques para hacer parkings subterraneos y ayudar al problema del
aparcamiento que existe sobre todo en la zona de San José aunque hubiese que pagar una pequeña cuantía
para poder tener una plaza mensual o anual a los residentes. Por ejemplo el parque Mestre Ferrero, Area 20

que es dónde más problema existe

NO Supera el pressupost
establert per al programa.

34 ALLUMBRAT
Donar més il.luminació al parc de Vicent Andrés Estelles, per a poder gaudir de les vesprades d'hivern i nits

d'estiu, està molt fosc.
  I així igual en tots els parques del poble.

SÍ
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35

INSTALACIÓ DE
MÁQUINES DE

BIORECICLATGE
(PLASTIC I

ALUMINI) AMB
COMPENSACIÓ
ECONÓMICA.

Bon dia
  Pense que una bona inicitaiva seria instalar máquines de bioreciclatge de envasos de plastic i alumini al

voltant de la ciutat.
  Les ventages que tindriem son les següents.

  Cuidar el medi ambient i fer una ciutat molt més neta i sostenible.
  Eliminar el fem de plastic i alumini que moltes vegades apareix als nostres carrers,concienciar a la societat i a

les noves generacions del important que es reciclar i cuidar el medi ambient.
  Amb aquest acte ,el important es que les families reben una compensació económica per els envasos que

depositen a les máquines de bioreciclatge.
  (Pense que seria una proposta amb molt bona acollida ja que al mateix temps que recicles generes un estalvi

económic per a les families).
  Seriem pioners entre le comarques més properes i ens donaria un prestigi de "ciutat sostenible".

  Aquest sistema de reciclatge ja está en ús en algunes comunitats autónomes.
  A més,pense que els pobles del voltant al ser sabedors de la implantació dáquestes máquies a

Ontinyent,aprofitarien per vindrer a la ciutat a fer compres i aprofitar els descuentos que generes per reciclar.
  Pense que el nostre comerç local també es beneficiaria dáquesta proposta.

  Del que més es parla a la actualitat es del canvi climátic i de la despesa económica que tenen les families per
el encariment de la vida.

  Per aquestos motius pense que seria una bona inicitaiva i les families tindrien una proposta amb la finalitat de
estalviar i cuidar el medi ambient.

  En Youtube hi han alguns exemples de máquines de bioreciclatge en Espanya i altres paisos com
Alemanya,Noruega...etc
  Gracies i salutacions.

NO

En redacció el nou
contracte de recollida de

fem que preveu
l'adaptació a la normativa

de la UE:

36 Mejor acceso a el
camino el carril

Mejor el acceso al camino l'ombria/carril a la altura de el convento de las carmelitas ya que no se puede
acceder correctamente teniendo que hacer maniobras y invadir el carril contrario NO Inviable tècnicament amb

l'espai disponible.

37 Digitalització arxiu
municipal

Digitalitzar el nostre arxiu municipal facilitaria la tasca a estudiants, veïns, historiadors i investigadors de la
nostra història. Fa anys que tindríem que haver digitalitzat el nostre arxiu. SÍ

38 Adquisició de la casa
de Gomis Adquirir la casa del nostre ilustre compositor per a fer-la museu en un futur. NO No té les condicions per a

ser convertit en museu.

39 ESPAIS PER ALS
JOVES Com a jove ciutadana propose un espai (discotec/pub) per pordei eixir de festa al poble. NO

Està finalitzant-se el
centre Intergeneracional i

està en funcionament
l'Espai Jove. No és

competència municipal
crear discoteques o pubs.

40 Millora de esta
aplicació

Desde el movil no es poden visualitzar, les condicions de les propostes d'aquesta edició.

  Quedem a l'espera de la modificació pertinent.

-

41 Centre històric Restaurar cases de propietat municipal en la Vila i Poble Nou. Posar-les a la venda i amb lo recaudat
restaurarne més. SÍ

42 Pipican en condicions

Necesitem un ppcan en condicions com abans estava al benarrai, on teniem l’oportunitat de juntar gossos més
o menys del mateix tamany i no tots junts com pasa ara. Seria convenient tornat a aregir la part del costat per

poder elegir i disfrutar un estona amb els nostres gossets. A més de posar una font que funciones i unes reixes
un poc més resistents ja que en qualsevol colpet d’un gos gran ixa reixeta que hi ha ara es solta i es fa forat

provocan perill de que puguen ixir.

SÍ

Específicament a
Benarrai està ja en

execució, però s'accepta
com a proposta de

creació de nous parcs de
gossos.

43 Banys públics als
parcs

Dotació de banys públics als parcs infantils.
  Als parcs no hi han banys públics i els nostres menuts es veuen obligats a fer les seues necessitats pels

racons i/o arrimats als arbres.
  Resulta complicat explicar que les necessitats no es fan a la via pública.

NO

Supera el pressupost
establert per a l'Ontinyent

Participa. S'estudiarà
l'opció i es demanarà

pressupost d'instal·lació i
manteniment a diferents

empreses.
44 Cultura Promoure la cultura amb més concerts al llarg de tot l'any al poble SÍ

45 Concerts Habilitar un espai on poder fer concerts NO

En el ple de maig de 2021
es va decidir que l'espai

per a concerts seria
l'esplanada de Tortosa i
Delgado, actualment en

obres.

46 Para los
adolescentes

Los adolescentes ya no saben donde meterse, tal vez una bolera o un Recreativo podría ser un éxito, hay una
planta en el centro comercial que está vacía, podría aprovecharse y hacer ahí algún local para los jóvenes. SÍ

No és competència
municipal fer una bolera o

recreatius, però
s'estudiarà dinamitzar

algun espai per als joves.

47 Para los
adolescentes Podrían hacer más discos móviles para los adolescentes SÍ

48 Biblioteca 24 hores M'agradaria disposar d'una biblioteca 24 hores com moltes altres ciutats on hi ha molts estudiants, ja que no
veig suficient  l'horari que disposem en les biblioteques públiques NO

La Biblioteca obri en un
horari més ampli en
temps d'examens.

S'estudiarà la proposta
però actualment no es

valora.

49 Excursiones
culturales

Podrían montar una asociación que se encargara de hacer excursiones para los adolescentes entre 13 y 16
años para que no estén siempre con el móvil y que salgan a conocer gente... NO

Existeix una programació
de la regidoria de

Joventut, així com el
consell de la Joventut i

l'Espai Jove, que ja
ofereixen activitats d'oci i

culturals.

50 Varias
Arreglar los colectores de torrefiel y levantar el muro del nº10 para que no se inunden los garajes, servicios, no
tenemos panaderías, ni un triste supermercado donde comprar, los abuelos tienen que tirar de familia para que

les lleven en coche, y dar más visibilidad a nuestro barrio, no vemos mejoras al contrario, vamos a peor
NO Supera el pressupost

establert per al programa.
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51 Neteja de la serra
Sant Esteve

La proposta consisteix en l'adequació i neteja de la serra de Sant Esteve en quant a la vegetació massiva que i
ha, té molt de pinar ,uns arbres molt junts uns d'els altres i no creixen com deuen, també la malesa està molt

alta i es potencialment perillósa al estiu.
SÍ

52
Discomòbils i

activitats per als
jovens

Els jovens al cap de semana no tenen res per a fer en el poble, podrien instal•lar una bolera o algo paregut. NO

Està finalitzant-se el
centre Intergeneracional i

està en funcionament
l'Espai Jove. No és

competència municipal
crear boleres. S'accepta

la proposta de
discomòbils.

53
Acondicionament del

aparcament de
Capuxins

Asfaltament del parking al final de l'Avinguda Almaig. L'us diari del aparcament a la zona de capuxins de
l'almaig fa que siga imperatiu acondicionar la zona per els desperfectes de nivell que te el el terreny a dia de

hui.

  Adicionalement, en temps de fira aquest parking quedaria totalment acondicionat per als firers que visiten el
poble.

NO

Existeix una unitat
d'execució per

desenvolupar la zona i
són terrenys de propietat

privada.

54 Acera y local gatos La acera un peligro porque no puedes ni andar por ella y lo de los gatos porque son seres vivos y tienen
derecho a estar protegidos. Sí

S'accepta la millora de la
vorera del carrer

Barranquet. No s'accepta
la proposta del refugi de
gats per ser contrària al

pla Municipal de colònies
felines.

55 Asfaltar parking
almaig

Diificultad per aparcament en parkings sense ordre: almaig enfront la sede la vall ens uneix,per favor
arregleulo; altres; enfront discoteca peor para el sol. Enfront el centre salud on es fica la xurreria. Ontinyent

esta MOLT mal pa aparcar. Gracies
NO

Existeix una unitat
d'execució per

desenvolupar la zona i
són terrenys de propietat

privada.

56 Autovia doble carrir
Vall dalbaida Des d'ontinyent fins montixelvo es fan cues llarguissimes. NO No és competència

municipal.

57 Cami de la font de
pola ,palafanga

Solució al problema de la palafanga (barranc de la campana) que creua el camí principal el qual deisa
incomunicats als veins que viuen allí quan plou. NO

58 Arbres per a tots. Els arbres son beneficiosos per a les persones y per la fauna silvestre. SÍ

59 Cambiar colector
avinguda Torrefiel

Cambiar el colector de las aguas pluviales con el fin de evitar las inundaciones de los garajes siempre que
llueve de esta avenida NO Supera el pressupost

establert per al programa.

60
Canvi de col•lectors

de l'avinguda
Torrefiel

Necessitem sol•lucions a totes les instancies presentades. Se'ns inunden els garatges no puguem ni accedir
als vehicles, ens plou a través de les parets que donen a l'avinguda, salten els claveguerams. Necessitem una

sol•lucio ja!!!
NO Supera el pressupost

establert per al programa.

61

Accés a les noves
tecnologies en

igualtat de condicions
per als ciutadants
residents al centre
urbà d'Ontinyent

Proposta de col.laboració públic-privada amb la creació d'una partida d'inversió pública per tal de garantir
l'accés a les noves tecnologies (especialment la fibra óptica) a aquelles zones on la inversió per a les

operadores privades resulta inviable per qüestions técniques i/o condicionants estètics derivats de les normes
urbanístiques pròpies de les arees d'actuació. Si be la instal.lació i desplegament de la infraestructura és
competència exclusiva de les operadores, considerem que l'actuació per part de l'Ajuntament podria ser

igualment compatible assumint parcialment les partides d'actuacions de natura urbanística, com poden ser el
soterrament de conductes, per tal de garantir l'arribada de les noves tecnologies a qualsevol domicili dins del

centre urbà, assegurant per tant la igualtat entre ciutadans.
  Projectes d'esta natura ja s'han dut a terme a Poble Nou i estan sent actualment estudiats al barri de la Vila.
Amb l'aprobació esta proposta s'aconseguiria una major financiació per tal de crear una infraestructura prèvia

més extensa que afavorira la conexió en un futur de possibles usuaris més enllà dels actuals interessats,
actuant al mateix temps com a possible al.licient per al creixement demogràfic de zones actualment en procés

de despoblament per falta d'infraestructures bàsiques.

SÍ

62 Zona deportiva
profesional

Ontinyent es mereix un skatepark de veritat i un pumptrack com deu mana.
  En un skatepark i pumptrack premium la gent podria entrenar bé i portaria a gent de tota la zona.Jo com a
usuari me'n vaig fora a buscar pumptrack premium per a poder entrenar i gaudir de un bon dia en amics i

família.
  En Onti deuriem tindre algo a la altura del poble.moltes gràcies

SÍ S'accepta l'ampliació de
l'skate park.

63 ADEQUACIÓ SOLAR
RAVALET

Adequació del solar del Ravalet, de manera que quede tot a un mateix nivell, amb la col·locació d'arbrat o
jardineria, i puga emprar-se tant com a parking públic com per a altres activitats d'interés per a la ciutadania.

Moltes gràcies
SÍ

64
Aument hores

trituradora gran de
restes de poda.

La meua proposta és augmentar les hores de la trituradora gran, o bé duplicar la máquina i els operaris pero tal
de ser mes rapits i evitar un poc més la crema dels dilluns o dimecres.

  La llista d'espera és llarga i la gent acava cremant per ser la opció mes ràpida i cómoda.
NO

El contracte actual no ho
permet. S'estudiarà en

contractes futurs.

65
Aument del servei de

trituradora gran de
restes de poda

Augment de les hores de la trituradora gran o duplicar el servei per a que siga mes àgil, per la lista d'espera
que hi ha la gent acaba cremant per ser mes rapid i comode.

  En esta proposta aconsegirem que mes gent deixe de cremar.
NO

El contracte actual no ho
permet. S'estudiarà en

contractes futurs.

66
Millora de llum i

acera del pont de
l'estació

Ficar llum al pont de la estació, millorar la iluminació existen fins al cementeri.
  Centenar de persones creuen a peu eixe tram, sense llum i sense acera, creuanse amb vehículs amb el perill

que comporta.
NO

S'estudiaran millores
emmarcades en el

pressupost establert per
al programa de

l'Ontinyent Participa i,
actualment, la millora de

l'enllumenat està en
execució.

67

Crear zona verda i
continuació del

benarrai aprofitant la
próxima construcció
de una rotonda en la

zona.

Crear una zona verda el final de Av Daniel Gil, (continuació amb el paseig de benarrai) aprofitant la próxima
creació de una redonda en la zona.

  Demolició de la casa abandonada, que tots els anys cremen els chavals.
NO

Està dintre d'una unitat
d'execució i és inviable

tècnicament fins al
moment que s'execute la
redona. Els terrenys no

són de propietat
municipal.

68 Arreglar las calles Estan las aceras deterioradas y el asfalto fatal NO Proposta indefinida.

S'ha dut a terme un
projecte però l'execució

supera el pressupost
establert per a l'Ontinyent

Participa
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69 Pista de patinatge
M’agradaria que al poble hi haguera una pista de patinatge per a patins en linea ja que no tenim cap espai

segur per a poder practicar aquest esport
  Podria posar-se al Benarrai o al poliesportiu per exemple. Gràcies!

SÍ

S'accepta dur a terme
una adequació de la pista

de patinatge que hi ha
actualment en Benarrai.

70 Fonts per als
caminants

M’agradaria, que valorareu, la possibilitat, de posar fonts, al torrater i a Sant Esteve.
  Som molts els caminants que dia a dia i el cap de setmana, fem caminates per la nostra serra. I tirem de

menys el poder tindre aigua…
  Moltissimes gràcies.

NO No hi ha xarxa d'aigua
potable.

71
Completar la volta al

poble d'Ontinyent
peatonal

Finalitzar les obres del carril peatonal/carril bici entre el pont de Sant Vicent i la empresa Asfaltos Guerola.
  Juntar de alguna manera el pont de Sant Vicent amb l'entrada del poble (les obres noves). Amb llum també.

  D'esta manera tindre al poble una gran red de km per poder passejar, córrer i desplaçar-se sense tindre que
agafar el cotxe.

  I ser així més sostenibles i evitar trànsit.

NO
Supera el pressupost

establert per a l'Ontinyent
Participa.

72 Enllumenament de
les voreres

Com a dona i a més mare mare de tres fills, trobe que l enllumenament que tenim als carrers de la gran majoria
dels nostres carrers es insuficient i a mes no dona sensació de seguretat. En caure la nit, llevat de cuatre

carrers més comercials, la resta donen por. A més de la poca llum, damunt es llum taronja. Entenc que s haja d
estalviar, pero si no hi ha llum, no hi ha sensació de seguretat als nostres carrers.

  A l hivern, a les 6 de la vesprada, hi ha encara molta vida al carrer. Un divendres o un dissabte, més del
mateix i pareix q visquem al Londres de principi de segle.

  Esta clar que de matinada es deu d atenuar la claredat, pero com tot, les coses tenen un terme mig.
  Gràcies

NO Es compleix normativa.

73 Un refugio en el
pueblo para animales

Como vecina de ontinyent ,creo que nos merecemos el tener en el pueblo un refugio para animales .Estos días
estamos viendo que la gente está comunicando sobre un podenco que va suelto por el pueblo con el peligro

que eso conlleva,el problema es que llamamos al teléfono que facilitan de la perrera y solo están hasta
las13,30 .Este servicio depende de la mancomunidad y la gente que lleva la furgoneta de recogida de animales

,nos dicen que ellos no pueden hacer nada ,que reclamemos a la mancomunidad.En los últimos tiempos
abandonan muchos animalitos ,por lo que creo que conjuntamente con los voluntarios que hay en el pueblo

que se encargan de los animalitos deberíamos tener en el pueblo un refugio para esos animales ,ya que la que
hay está en bufali.Señor alcalde ,usted tiene perros ,por lo que entenderá el problema de esos animalitos

NO El servei es prestat per la
Mancomunitat.

74 Acces Poliesportiu

Durant tot l'any i gràcies a les fantastiques instalacions que tenim al poliesportiu, moltes persones grans i
menudes en fem ús. Els qui ens desplacem a peu fins allí, hem de transitar per una vorera ben perillosa, poc
iluminada, plena de clots, estreta e inadequada per a vianants i patinets. Estaria molt be adequar el tros que

queda desde l eixida del poli fins al carrer de sta Teresa.

SÍ

75 Senda engimyers Arreglar con grava compactada los tramos de senda del término de Ontinyent. Prohibiendo con postes i otros
medios el acceso a bicicletas( ya que lo rompen todo) las bicis pueden ir por las pistas. SÍ

S'accepta la millora de la
senda d'Enginyers. No

s'accepta la prohibició de
circulació de bicicletes
perquè és competència

de la Generalitat
Valenciana.

76
Acceso a pie seguro

al cementerio y
Torrater

Hacer algún tipo de acera entre el instituto hasta el tramo de acera existente, la acera que hay es veronzosa
con farolas enmedio de la acera, y el tramo del puente del tren muy PELIGROSO. En serio no se puede poner

ni una farola led solar???
NO

S'estudiaran millores
emmarcades en el

pressupost establert per
al programa de

l'Ontinyent Participa i,
actualment, la millora de

l'enllumenat està en
execució.

77
Vigilancia per als

propietaris del
gossoss

Les voreres i les entrades de les cotxeres estan impregnades de pisades de gossos i caguerades. És una
verdadera porcada. Camines pel teu poble i notes olor d'orina d animal per tot arreu i has d anar esquivant
caguerades. Damunt els propietaris, tiren xorrades d aigua , en detergent o sense detergent o ni això, per a

disimular-ho, però el que haurien de fer es dur als seus animals a fer les necessitats als llocs establerts.
S'hauria de sancionar els propietaris que no ho respeten, pel be del nostre poble. Crear algun tipus de vigilant
o simplement implementar una norma que ho prohisca. Si hi ha gent que ho fa correctament, tots ho poden fer,
perquè la solució no és que haguem de pagar entre tots netejades intensives de voreres per tal de mantindre,

encara que siga per unes hores, el nostre poble net.
  Gràcies

NO No és objecte del
programa.

78

Iluminación y carril
peatonal/bici zona del

puente del
cementerio

Me gustaría que hicieran un carril peatonal y/o desde el instituto d l 'estació hasta el cementerio. Es una zona
muy transitada y poco iluminada. Ayudaria a la seguridad de los ciudadanos. NO

S'estudiaran millores
emmarcades en el

pressupost establert per
al programa de

l'Ontinyent Participa i,
actualment, la millora de

l'enllumenat està en
execució.

79 moviment uns autobusos per a la zona dels poligons per exemple que arribe als supermercats de fora tipus mercadona o
family cash NO

Supera el cost del
programa però està en

estudi per part de
l'Ajuntament.

80

Poner zona verde o
rehabilitar casa del
principio del paseo

benarrai

Me gustaria que la casa que está abandonada y la pinada del principio del paseo benarrai se acondicionara o
se hiciera zona verde y quitaran la casa porque es una zona que suelen quemar de vez en cuando y es un

peligro
NO

Està dins d'una unitat
d'execució que ho

desenvolupa. Els terrenys
no són de propietat

municipal. L'inversió ha
d'anar a càrrec de l'agent

urbanitzador.

81

Esfaltar zona de
parquing de la feria,
donde duermen los

feriantes

Me gustaria que se esfaltara el solar que hay al final de la avda almaig, donde la gente usa de parquin y
cuando vienen los feriantes lo usan para sus caravanas, se llena de barro y basura. NO

Està dins d'una unitat
d'execució que ho

desenvolupa. Els terrenys
no són de propietat

municipal. L'inversió ha
d'anar a càrrec de l'agent

urbanitzador.
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82 Comunicar calle pinet
con avenida almansa Abrir el acceso de la calle pinet a la plaza poeta Joan vimbodi para mejorar el acceso a la comunidad de vecino NO

Està dins d'una unitat
d'execució que ho

desenvolupa. Els terrenys
no són de propietat

municipal. L'inversió ha
d'anar a càrrec de l'agent

urbanitzador.

83 Millora acces plaza
Joan vimbodi

Obrir al transit el área verda del Carrer Joan vimbodi per a facilitar la exida als veins del Carrer pinet, per a
eviart el colapse que es forma en la zona industrial al carrer Vicent gironés Valls. NO

Està dins d'una unitat
d'execució que ho

desenvolupa. Els terrenys
no són de propietat

municipal. L'inversió ha
d'anar a càrrec de l'agent

urbanitzador.

84 Vallar parque del
area 20

Hola bona vespra, soc una veïna que viu a plaça poeta ausias march d’Ontinyent i baix el meu punt de vista el
parc del area 20 on estan els mes menuts deuria estar vallat. Els xiquets jugen amb balons i patinets i no son
conciens que tenen una carretera que els envolta. He vist en reiterades ocasions com un xiquet ha eixit corren

d’arrere d’un balo. Veig que es una proposta urgent per evitar un posible accident.
  Gracies.

NO
Es considera que la zona
ja té un mur perimetral i

està ben delimitada.

85 Vallar el parque del
area20.

Vallar todo el perimetro del parque del area 20 para evitar accidentes ya que los niños juegan con balones,
patinetes, bicicletas, etc y se salen del parque sin ser conscientes del peligro que eso conlleva. NO

Es considera que la zona
ja té un mur perimetral i

està ben delimitada.

86 Més discomòvils

M'agradaria que s'organitzaren més discomòvils per a gent jove, sobretot en festes, ja que solen vindre
orquestes o grups de música per a gent més adulta i els joves no tenim on anar. L'única opció és anar a un
altre poble. Crec que si s'organitzaren més discomòvils es crearia més ambient i vindria també gent d'altres

pobles

SÍ

87 Mejora zona
polideportivo

Mejorar la iluminación y aceras del tramo entre la glorieta del Polideportivo a la Calle Santa Teresa.
  Existe solo una acera y con peligro , hay desnivel entre la acer y los bancales .deberian de haber aceras en

ambos sentidos .
  Acera tambié n en el.lado de la tapia q bordea al polideportivo. Donde los vechiculos estacionan en paralelo .

Con peligro de acceder al poli .en ese tramo por la calzada junto a los vehiculos que circulan.
  Instalación de estructura de madera con techo de paja , semejante al q hay instalado en el skate park .Dentro

del poli , donde termina la alameda de arboles .hasta la antigua pared de frontón. En verano es insufrible el
calor cuando se accde a la piscina a las 16h..

  Estructura semejante o toldo .delante de la taquilla de venta de entradas de acceso a la piscina municipal.

SÍ

S'accepta la millora de la
vorera del tram del

poliesportiu.
S'accepta la proposta de
creació d'una vorera de la
pujada al poliesportiu en
direcció a la redona de

l'IES l'Estació.
S'accepta la proposta

d'instal·lació d'una
estructura de fusta per a

fer un ombracle al
Poliesportiu.

S'accepta la proposta
relacionada en crear una
estructura en la taquilla.

88 Mas mobiliario
urbano

Más bancos en las calles principales ( avda Daniel Gil , Avda de Albaida)
  Este pueblo tiene muchas calles empinadas y la gente mayor va buscando escalones de escaparate para

sentarse.
SÍ

89 Aceras
Ampliacion de acera , calle José Iranzo .

  Tramo Pintor Segrelles / José Simó Marin
  Colegio San José.

NO

En estat d'execució José
Simó Marín.

La resta no està dins de
pressupost.

90 Espacio social para
la juventud

La gente joven , principalmente adolescentes,necesitan espacios donde poderse juntar,para charlar, escuchar
música,tomarse algo,jugar a juegos de mesa o videojuegos.

  Espacios recreativos,sociales donde los jóvenes se reúnan en un ambiente,controlado ,sano,dónde puedan
realizar talleres ,bailar,divertirse

NO

Està finalitzant-se el
centre Intergeneracional i

està en funcionament
l'Espai Jove.

91 Nuevos Parkings

1- Adecuación y embellecimiento de parking situado entre circunvalación y avda almaig. Altura de Mesta en
ambos lados.

  2- Limpieza , adecuación y embellecimiento de la zona etacionamiento del parque Estelles / La Cuina.
  3- Creación de parking en zona Pou Clar . Subida a Galindo pasado el puente .

SÍ

S'accepta la proposta 1 i
2. La proposta 3 s'ha
valorat però no hi ha

espai suficient.

92 Conexión Ermita San
Vicent

Terminar con aceras, luces , árboles sombra y mobiliario urbano , el tramo desde ermita San Vicent hasta la
glorieta de "Bricorama" y no tener que cruzar por medio de carretera o atravesar el bancal abandonado NO

Supera el pressupost del
programa i els terrenys

són de propietat privada.

93 Més llum al parc
Ausias March

El parc infantil d'Ausias March només te dos focos de llum que damunt tapen els arbres i a la mitja vesprada la
meitat del parc es queda sense claror, es a dir, sense puns de llum, la proposta seria possar més focos de llum

per tindre més visibilitat.
SÍ

94 Millores accés pou
l'olleta

Enllumenat de vies públiques i reparació de calçades. Instalació de sistemes de vigilància per evitar robatoris.
Accés a les noves tecnologies via connexions de fibra òptica. NO

Proposta no acceptada
per considerar-se

indefinida.

95 Camins segurs
Polideportiu.

La vorera que va al poliesportiu des de Torrefiel i a la piscina coberta està en unes condicions mol roÏnes. No
és segur per a la gent major, l'altre dia una dona es va trencar el braç.

  A més, falta il.luminació i un carril bici.
SÍ

96 Bici carril fins al club
Helios

Un bicicarril des del poble fins al club de tennis de Helios, sería un projecte que ilusionaría molt a tot el poble,
doncs la majoria de la gent aniría a pue, corregent o en bicicleta fins al club, n’estic segur que sería con una
ampliació de la ruta del colesterol, s’utilitzaria menys els cotxes i practicament tots els sportistes l’utilitzarien.

  Y el pont del rei no es problema, doncs es pot ampliar als dos costats, com van fer no fa molt en el pont
d’entrada en Bocairent.

  Pense que aquest projecte potser molt beneficios per al bé comú de la ciutat i millora l’ecosistema, disminuint
tràfic i augmentant la salut de les persones, i que dir sería una ampliació per a ontebici, Gràcies

NO Supera el pressupost del
programa.

97 ESPAIS PER ALS
JOVES

M'agradaria que hi hagueren més espais per als joves , adolescents , xiquets .etc. ja que no hi ha una molt
bona proposta mai en aquest tema com ja potser jocs recreatius mes espais per fer esports i gaudir amb la

familia i que es distribuisca més les arees aon es localitza ! Moltes gracies!
NO

Està finalitzant-se el
centre Intergeneracional i

està en funcionament
l'Espai Jove.

98 Triturado de la poda Favorecer, ayudas en el servicio de triturado de la poda para los vecinos y vecinas de ontinyent, de esta
manera, reducir la quema y mejorara contaminación atmosférica que se genera en esos días. NO

El contracte no permet
més ampliacions i no
existeix llista d'espera

actualment.

99 Voreres "ceres"
perilloses

Cada vegada es mes insegur pasejar o caminar per les voreres. Lo que anomenem "acera" és fàcil entropessar
i caurer. Arreglar-les fa falta. SÍ
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100 Plantar arboles en el
monte Da pena verlo tan vacio de árboles SÍ

101
ADEQUACIÓ PER A
VIANANTS CAMI DE

LA MONEDA

A la zona de Santa Ana, el tram que va des de la fi de l'Av. de Sant Francesc fins l'inici del cami de La
Garrofera resulta molt perillós tant per a vianants com per al trànsit de vehicles. No hi ha vora transitable per a
persones. Els enormes murs d'algunes parcel.les fan que quede un escàs espai, que a més està ocupat per

faroles. Aquestes faroles estan massa a prop del carril per on transiten els vehicles, la qual cosa provoca
accidents massa freqüents.

  La meua proposta és que s'estudie la manera de fer més segur el camí, tant per a vianants com per a
vehicles. És una zona molt transitada i poblada. És una llàstima que accedir a peu a una zona tant propera al

nucli urbà resulte un perill.

NO
Supera el pressupost

establert per el programa i
els terrenys són privats.

102 SEGURETAT ALS
PONTS

Donada la barbaritat de suïcidis que estan havent a la ciutat en els últims anys considere que haurien d'haver
mesures de seguretat per tal de minimitzar la facilitat de les persones en problemes que prenen esta decisió

per a poder-la dur a terme (reds, pantalles...)
NO

Ja està en funcionament
el Pla de lluita contra la

conducta suïcida i
s'estableixen les mesures
oportunes que consideren

els professionals.

103 GRADES PER A LA
PISTA D'ATLETISME

Donat que tenim uns clubs amb resultats fantàstics que intenten portar competicions d'alt nivell a la ciutat i que
tenim una pista fabulosa per a fer-les, necessitem unes grades al nivell de la ciutat per poder gaudir de les

competicions i que els visitants puguen estar còmodament.
NO Supera el pressupost del

programa.

104
Il-luminacio inteligen

en zones del parc
Benarrai

La falta de llum en la pista de futbet i aparells de gimnàs situats al costat del pumptrack del parc Benarrai SÍ

105 Zona d'aparcament Arregalar els paviments, ficar il-luminacio i fer desaigües per evitar desbordamens d'aigua en els parking on
aparquen els firers i l'aparcament de l'altre costat d'entra al poble. NO

Està dins d'una unitat
d'execució que ho

desenvolupa. Els terrenys
no són de propietat

municipal. L'inversió ha
d'anar a càrrec de l'agent

urbanitzador.

106 Camí de l'esport

Adequació de la vorera des de el carrer Santa Teresa fins el poliesportiu.
  Aquesta vorera és molt concurrida tant per gent que va al poliesportiu com per a gent de "la ruta del

colesterol". Crec que té un poc de perill, tant com la velocitat dels vehicles com el desnivell que té per als
peatons.

  També es podría vorer de fer altra vorera a l'altra part.
  I adequació de l'alumbrat, bancs , papereres...

NO
En execució dins del

projecte de José SImó
Marín.

107 Accesibilidad Parque
Las Bolas

Reurbanización y adecuación de la vía, ya que es una calle sin salida y tiene acceso al parque sería
conveniente adecuarla a las bases actuales como por ejemplo el barrio de San Antonio, y calles adyacentes al
hospital y futura reurbanización de la calle Simón Marín, además podría integrarse un poco más en el entorno

del parque adecuando el muro que está por el distinto nivel del mismo con la calle, quitando la acera
integrándola con la misma vía y la entrada que hay al parque. También sería conveniente actualizar el
ancantarillado y demás ya que están bastante antiguados y evitarían problemas de contaminación y

filtraciones.
  Un parque como el de las bolas tiene mucha historia en Ontinyent y se apreciaría mucho está actuación.

SÍ

108 Llum als parcs
Considere que la il.luminació dels parcs de la nostra ciutat es insuficient sobre tot a la zona de jocs, crec que

deuria millorar-se.
  Gràcies

SÍ

109
VIVENDA JOVE I

ZONA D'OCI
JUVENIL

REHABILITACIÓ DE CASES DEL CENTRE HISTÒRIC DE LA CIUTAT (BARRI DE LA VILA), O ADQUISICIÓ
DE VIVENDA EN ALTRES LLOCS COM EL BARRI DE SANT RAFAEL, PER A LA CREACIÓ D'HABITATGE

JUVENIL.

  ESTABLIMENT O CREACIÓ D'UNA ZONA DE CONCERTS DEFINITIVA, AIXI COM POTENCIAR UN LLOC
D'OCI JUVENIL AFAVORINT L'ESTABLIMENT DE BARS, PUB'S, ETC, COM JA ESTAN FENT ALTRES

CIUTATS. UN EXEMPLE XÀTIVA AL NUCLI ANTIC O DÉNIA. EL PÀRQUING DE STIVALS NO REUNEIX LES
CONDICIONS...

  ONTINYENT SERÀ JOVE O NO SERÀ!

NO

En execució les vivendes
del Centre

Intergeneracional i de la
VIla. L'espai de concerts
segons el ple de maig de
2022 es va establir en la

zona de Tortosa i
Delgado.

No s'accepta la
dinamització d'oci nocturn
o bars, ja que és d'àmbit

privat

110 Bus urbà
Crec que deuria ampliar-se la linea de bus fins a la zona de supermercats al polígon.

  Es reduiria el tràfic i la gent major que no te vehicle podria accedir a comprar en aquesta zona.
  Gràcies

NO

Està prevista l'ampliació
de la línia d'autobús i

treballant-se el plec de
condicions de les

marquesines i
d'adquisició de nous

autobusos per a 2025.

111

Il·luminació carrers,
millora del trànsit i oci

per a persones
majors de 50 anys

a) Una major il·luminació als carrers José iranzo, recinte ferial i Pío XII

  b) Millora del trànsit en hores punta, i quan és hi ha festes al poble

  c) Foment de la creació de nous espais d'oci per a les persones majors de 50 anys

SÍ
a) S'accepta.
b) Indefinida.
c) Indefinida.

112 Camins segurs

En l'aparcament de la universitat només hi ha un tros per als vianants. La falta d'una infraestructura adequada
per als vianants representa un risc significatiu, especialment per als xiquets que han de creuar l'estacionament
per a arribar a les escoles pròximes. L'absència d'una vorera o pas per als vianants segur obliga els vianants a

compartir el mateix espai amb els vehicles, augmentant la possibilitat d'accidents. És crucial implementar
mesures que garantisquen la seguretat dels transeünts, com la creació d'un pas per als vianants que travesse

tot l'estacionament, proporcionant un camí segur i separat dels vehicles. En cas contrari, la situació actual
continua exposant als vianants, especialment als xiquets, a un risc innecessari cada vegada que creuen

aquesta àrea.

SÍ

113 Arreglar i reformar el
carrer major

Donar vida al carrer major ja que està molt trist,obrir tendes,bars, cafeteríes...,arreglar cases ja que algunes se
estan caent i dona por, vegetació i vida per al carrer NO Depén de l'iniciativa

privada.

114 Apertura de ocio
nocturno

Apertura de una mayor cantidad de ocio, ya que prácticamente no hay nada de ocio nocturno en Ontinyent
para salir un fin de semana. Buscar empresas que quieran apostar por la apertura de lugares para darle mayor

vida nocturna a Ontinyent
NO No és competència

municipal.
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115 PARCS O LLOCS
INCLUSIUS

Parcs o LLocs específics per xiquets amb TEA, TDAH i demés ..
  És necessari per millorar la vida dels propis xiquets i xiquetes i també a les seues families (cada vegada més),

tindre llocs habilitats en esta societat, on es puga gaudir i disfrutar tots junts.
  Seríem un poble model i exemplar si es puguera fer i vindría molta gent de ací i els voltants......

  Moltes grácies!!!!

SÍ

116 . Reformar les cases de la plaça de baix,hi han algunes que estan en perill de derrumbe i molta gent pasa per
ahi,sobretot la que esta denfront dels chanos i almasera NO Són de propietat privada.

117

Il·luminació i
remodelació de l'àrea

infantil de la Plaça
Poeta Ausiàs March

Al parc d'aquesta plaça, que tants infant utilitzen cada dia, la llum és horrible, compta de dos focus, un a cada
banda del parc, dos focus que són més bé molests, encara que fan molta llum, però sols en la zona on estan,

deixant moltes parts del parc en penombra, per exemple a una banda de l'estructura gran de tobogans.

 Per altra banda, l'arbre plantat al mig del parc envoltat d'una vorera plena de cantonades, molt perilloses per
als nostres fills, hauria de llevar-se, i pot ser posar ahí algo de llum, però d'una manera menys perillosa que els
esmentats arbre i jardinera. No sé si eixe arbre fa algun tipus de funció, però si no és així, la veritat que és un

perill.

 Tan mateix aprofite per dir que es podrien duplicar els gronxadors, ja que és "l'atracció" del parc i sols
disposem d'un gronxador per a grans i un per a menuts.

 Gràcies

SÍ S'accepta fins al límit del
pressupost.

118

Solució a
l'encreuament del

barranc de la
campana amb Font

de Pola

Amb motiu del canvi climàtic i dels ruixats i DANA dels últims anys, els veïns i veïnes de la urbanització de Pola
ens veiem aïllats cada vegada que plou. Proposem buscar una solució per evitar aquestes situacions que cada
vegada són més freqüents. Fer un pas elevat o proposar una alternativa per al curs de l'aigua són algunes de
les solucions comentades entre el veïnat però creguem que han de ser els tècnics especialitzats qui vegen i

estudien la millor solució. El disseminat de la zona d'Helios, que paga els impostos corresponents com la resta
d'ontinyentines, ens sentim menyspreats. Portem anys sense iluminació, ni clavegueram, ni massa seguretat,
però les situacions d'aïllament constant dels últims anys provocats per les precipitacions són ja insostenibles
(per no esmentar el perill que suposa per als nostres veïns) i que en algun cas excepcional ha suposat inclús

destrosses a les vivendes.

NO Supera el pressupost
establert per al programa.

119 Luz Poner luz en el trayecto de la subida del Pilar,entre la rotonda del colegio de la pureza, a la rotonda del colegio
de la valla blanca SÍ

120

SOLUCION AL
CRUCE DE LA

PALAFANGA DEL
BARRANCO DE LA
CAMPANA CON EL

CAMI FONT DE
POLA

Se trata de limpiar la palafanga y mejorar el cruce de la palafanga del Barranco de la Campana con el Cami de
la Font de Pola, ya que cuando llueve de forma continua los vecinos que vivimos en esa zona nos quedamos
incomunicados hasta que baja el nivel del agua. La palafanga tiene tramos muy estrechos a los cuales habría
que darle más cabida al agua y el tramo que cruza el camino habría que encauzar el agua por bajo del mismo

para que así cuando llueve no se entorpezca el paso de los coches.

 Últimamente, con nada que llueva, ya estamos incomunicados. El día que surja una urgencia y no podamos
salir de allí será cuando nos lamentemos.

NO Supera el pressupost
establert per al programa.

121 Camino seguro al
cementerio

Necesitamos camino seguro los traseuntes que subimos a pie al cementerio o a la montaña.

 Desde el instituto l' estacio al cementerio no tenemos aceras seguras.
NO

S'estudiaran millores
emmarcades en el

pressupost establert per
al programa de

l'Ontinyent Participa i,
actualment, la millora de

l'enllumenat està en
execució.

122

ROTONDA en la
antigua Fabrica

Aparicio. Carretera
de Valencia.

Trabajo en el poligono el Pla de Sant Vicent, y es un riesgo volver a Casa a medio dia, ya que hay mucho
trafico en el cruce de entregada a Ontinyent y la entrada al poligo es peligrosa.

 Seria necesario tener una rotondo para acceder al Poligono, al Pueblo cuando esta colapsada la entrada.

 El año pasado hubieron 4 accedentes, y es un riesgo. Es una pena que hasta que no tengamos algun
accidente grave, no se actue.

 Es posible que la carretera sea cuestion de Consejeria, y no sea del Ayuntamiento, pero es un reisgo ir a
medio dia por ahi. Gracias.

NO

Supera el pressupost
establert per al programa.

Actualment, amb
negociacions amb la

Generalitat Valenciana.

123 Esfaltar pàrquing
Carrer del Ravalet

Esfaltar el pàrquing per a cotxes en el Carrer del Ravalet, 2, 46870 Ontinyent, Valencia (4A Parking) .O altra
opció fer una zona verda (parque). SÍ

124 Grades pista
atletisme

Davant de la utilització de la pista d'atletisme del poliesportiu per més de 100 atletes entre xiquets i adults
diàriament, la idea és fer unes xicotetes grades que ens serviren per a poder vore als atletes tant cuán

compiteixen, com cuán entrenen. Tanmateix la part baixa de les grades podria tindre uns wc i xicotet vestidor
que podria utilitzar-se per tots els usuaris dels diferents clubs que allí convivim.

NO Supera el pressupost
establert per al programa.

125 Donar vida al carrer
major

El carrer major , aquest carrer dona refreda passar, ja que comerços tancats, cases tancades, ..

  Crec que és un carrer molt important per a la nostra ciutat i està totalment olvidat

 Impulsar aquest carrer , donar-li vida , ja que es peatonal i molts locals tancats , fer activitats,( no sols en
Martínez Valls)

 Poder possar Terrases en el bars, amb ajuda de lloguers econòmic

 Ja que molts han tancat

NO De competència privada.

126

Carril ciclopeatonal
entre núcleo urbano y
zona Helios - Club de

tenis

Mejorar la comunicación a través de caminos seguros desde el núcleo urbano a la zona del club de tenis en la
urbanización Helios con carril ciclopeatonal de forma que se pueda acceder de manera fácil y sostenible de

una zona a la otra.
NO Supera el pressupost

establert per al programa.

127

Ampliación del
servicio del

transporte público a
urbanización Helios -

club de tenis.

Ampliar las zonas del autobús público gratuito de manera que de servicio a la urbanización Helios.

 Transporte sostenible y caminos seguros para la población.
NO Supera el pressupost

establert per al programa.
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128
VORERES DE

L'ESTACIO FINS
CEMENTERI

ES PODRIA INVERTIR EN NETEJAR Y ACONDICIONAR LES VORERES PER ARRIBAR DESDE
L'INSTITUT L'ESTACIÓ FINS EL CEMENTARI, JA QUE ES MOLTA GENT LA QUE CAMINA PER AHÍ I QUAN

PASEN COTXES NO ESTÁN EN CONDICIONS PER ALS VIANANTS. GRÀCIESATENTAMENT
NO

S'estudiaran millores
emmarcades en el

pressupost establert per
al programa de

l'Ontinyent Participa i,
actualment, la millora de

l'enllumenat està en
execució.

129 BARRERES PARCS
M'agradaria que estudiará la possibilitat de possar barreres arquitectoniques a alguns parcs del poble que

tenen molta facilitat d'eixida cap al carrer. Per exemple parc Estelles, les zones de joc estan proximes al carrer i
els xiquets ixen amb facilitat al mateix. Una xicoteta valla metálica, dificultaría l'eixida.

NO

Es considera que les
zones ja estan ben

delimitades mitjançant el
mur perimetral.

130 Taules/bancs senda
alba/pou clar

Donat que no es poden entrar taules ni semblants al pou clar, amb la nova remodelació de la senda de l'alba es
podrien incorporar taules de madera o formigó tipus l'ermita de sant esteve per a poder dinar, berenar o sopar.

Sino bancs a la senda a les sombres dels arbres en la part proxima al riu y en la costera.
NO Ja existeixen bancs i

taules en la zona.

131 Conexión de los
ciudadanos

Buenas tardes, mi propuesta reside en facilitar la movilidad de los ciudadanos de Ontinyent. En primer lugar,
propuesta número 1, tren cercanías con Valencia. Somos una ciudad grande, con una gran industria y a día de
hoy, tener una conexión más fácil con las grandes ciudades que nos rodean debería de ser algo primordial. Y

la segunda propuesta, es conectar con autobuses lineales (con su respectiva cuota si es necesario) los
diseminados de la ciudad ( la farola, Helios, zona de pou Clar, etc). Gracias

NO És competència de la
GVA i de l'Estat.

132
Acondicionament del

assegador a San
Esteve

Millora del camí del assegador paral·lel a la urbanització del Pilar. Arreglar tot el camí y dotar-lo de il·luminació SÍ

133
Contenidors

subterranis a tota la
població

Implementació de contenidors subterranis per millorar la salubritat de la població NO En desenvolupament la
recollida Porta a Porta.

134
Reforma del parc de
la Urbanització del

Pilar
Ampliació i millora del parc que hi ha a la Urbanització del Pilar, per fomentar-ne l'ús SÍ

135 Peatonalització del
carrer Martínez Valls

Peatonalitzar el carrer des Daniel gil fins al 2 de maig. Ficar adoquins (llambordes) en tot aquest tram de
Martínez Valls amb la finalitat de fomentar el comerç i reduir el soroll i les emissions en la zona SÍ S'accepta la proposta de

peatonalització.

136 Sitios de ocio para
jovenes

Que se instalen sitios de ocio diurno y nocturno para jovenes de 12 años en adelante, para q puedan ir a
quedar con sus amigos y pasar las tardes y también para los más mayores salir por la noche. Siendo el

ayuntamiento el q financie dichas instalaciones o ayude a los q los quieran montar. Para q nuestros jóvenes no
tengan q desplazarse fuera del pueblo.

NO No és competència
municipal.

137

Adequació i millora
dels elements de
protecció del Pou

Clar

Com ja sabeu, el Pou Clar és possiblement l'atracció turística més reconeguda d'Ontinyent, cada estiu el visiten
milers de persones, i degut a aquesta afluència de gent, les baranes s'han anat desgastant poc a poc, si no

s'intervé pronte, pot causar algun accident que fique en perill la integritat de la gent. A més, molts joves
realitzen un mal ús d'aquestes i les utilitzen per a llançar-se a l'aigua, i aquest perill s'accentua si les baranes

tendeixen a moures o tremolar.

SÍ

138
Adecuar i asfaltar el

parking avinguda
almaig

Adecuament i asfaltament del parking de l'avinguda almaig on està la torre del convent dels caputxins, on en la
Fira aparquen les caravanes dels fireros, ja que està en molt mal estar. NO

Està dintre del
desenvolupament d'una

unitat d'execució. És
competència de l'agent

urbanitzador.

139 Aparcaments

Propose que a tots els carrers on s'aparca a un costat en cordó i l'altre en bateria, s'aparcara als dos costats en
cordó. Alguns carrers son molt estrets i aixi es circularia un poc mes desaogats.

 Gràcies.

SÍ

140
acondisionar o
asfaltar parquin

unicersitat
Asfaltar parquin de la universitat NO

Està dintre del
desenvolupament d'una

unitat d'execució. És
competència de l'agent

urbanitzador.

141

Esfaltar i
acondicionar zona

per aparcar Campus
Universitatt

La zona dedica a aquesta finalitat está infame NO

Està dintre del
desenvolupament d'una

unitat d'execució. És
competència de l'agent

urbanitzador.

142

Acces vianants
desde el Pou Clar a
entrada Barranc dels

Tarongers

Habilitar una via peatonal que enllaçe el Pou Clar y l’entrada al Barranc dels Tarongers (Ruta dels Molins) NO
La carretera és

competència de la
Generalitat.

143 Ontinyent en bici

Ontinyent compta amb trams per on circular amb bicicleta i/o patinet és més segur, per estar delimitats per a
aquesta finalitat. Sobretot trobem aquesta infrastructura a la part externa de la ciutat (polígon industrial cap als

bombers, també a la zona de poliesportiu i pujada a l'institut)

 Estaria molt bé i Ontinyent començaria a ser una ciutat més sostenible si és vertebren aquestos traçats també
pel nucli urbà, facilitant carrils bici en els carrers en que les dimensions ho permeten o determinant carrers de

calçada compartida amb vehicles de combustió.

 El servei Ontibicie és també un gran pas endavant, però amb el que propose pense que cada vegada més
seria una realitat el poder ser una ciutat més sostenible i amb un aire més pur.

NO Indefinida.

144 Carril bici fins al
poligon el altet

Continuar el carril bici que existeix desde la poblacio al poligon de san vicent fins al poligon del altet, de ixa
forma continuariem apostant per una ciutat sostenible ja que molta gent al tindre un carril de bici lo

suficienment segur deixaria el coche en casa i agafaria la bicicleta per anar a treballar
NO

La carretera és
competència de la

Generalitat.

145 Circuit ciclocros/mtb
permanent

Aprofitar alguns terrenys que estiguen en des us dins o prop de la poblacio per a habilitar un circuit permanent
per a la practica del ciclocros i el mtb, per una part donariem visibilitat a un esport com el ciclocros el cual tenim
una campeona en casa com es sofia i tambe podria servir per a tota la gent que a mes practica mtb (que no es
poca) que per cuestions de feina te que fer els seus entrenaments de nit per la muntanya, en el perill que aixo

comporta, els terrenys podrien ser per exemple el descampat que existeix davant de la porta del parking de
comsum al barri de san rafel o els que nian en la recta de acces al poliesportiu al barri del llombo. La inversio e
infrastuctura no seria forta per que per a fer algo aixina en la mateixa terra que tenen els terrenys les maquines

podrien fer els diferents obtasculs, rampes o el trasat

SÍ
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146 Zona de caravanes i
camping

Habilitar alguna zona propera a la poblacio per a poder pernoctar caravanes i camping dotanla dels serveis
nesesaris. Es una opcio que esta aumentant cosiderablement com a opcio de vacanses. Continuatiem apostant

per el turisme a ontinyent que era una opcio que fins a fa poc de temps no se la haviem plantejat i es una
llastima per que tenim molt de patrimoni arquitectonic, natural,gastronomic i artistic que mostrarli al mon

NO Supera el cost establert
del programa.

147 Escala mecanica
barranquet -

No és cap proposta.
L'escala -excepte quan es

para manualment-
funciona correctament.

148 Recuperació... Recuperar i condicionar la torreta, situada enfront del concecionari de cotxes "Hyundai". Es tracta de l'ultim
escletxa que queda de l'antic convent dels caputxins a Ontinyent. NO

Està dintre del
desenvolupament d'una

unitat d'execució. És
competència de l'agent

urbanitzador.

149 Aparcament motos

Bon día,

Trobo a faltar més aparcament per a motos al poble.

Gràcies.

SÍ

150 Bus per natació A septembre del 2024 , la piscina coberta  la tanquen per obres. Necessitemun bus per anar a Benissoda,
Olleria... Arealitzar la reabilitaciò NO S'estudiaran alternatives.

151

Senda per a vianants
desde rotonda

piscina cubertafins
rotonda nou hospital

No hi ha cap pas ni senda per a vianants desde el nou hospital fins la rotonda del la piscina cuberta on ja
comença la ruta del colesterol.

Si pujes fins l'institut, pases per l'hospital nou i ahí acaba el pas de vianants. Intentar accedir a la zona de la
ruta del colesterol es jugar-se la vida en una carretera sense llum ni accesos.

Gràcies

NO

Supera el pressupost.
Existeix alternativa de via
ciclopeatonal per arribar a
l'Hospital. No es disposa

dels terrenys.

152 Ayuda a los clubs
pequeños

El club de natación Ontinyent recibe muy poca ayuda del ayuntamiento. Para la temporada que viene por la
obra que se va a realizar en la piscina. No nos están ayudando a que el club de natación Ontinyent siga

adelante. Ya que no nos facilita ninguna solución al respecto. Y así será muy difícil mantener un club que lleva
el nombre del pueblo. ONTINYENT

SÍ

153 Pasarela sustitutiva
al pont Vell

Construir una pasarela que sustituya al puente del pont Vell, con la finalidad de que puedan pasar coches,
camiones y sobretodo ambulancias o bomberos. Conectando con un aceso directo al ayuntamiento y al parking

de stivals (Cantereria-Teodoro Mora)
NO Supera el pressupost

establert pel programa.

154

Paviment cami
l'alqueria Sapata

il-luminat del cami
L'alqueria Sapata fins

Benarrai

Reparar el paviment peatonal del cami l'alqueria sapata. Esta estropetat.
I ficar il-luminacio inteligent del cami l'alqueria Sapata fins el parc Benarrai. SÍ

155 Reparasio de les
voreres Reparasio Dels rejols de les voreres que están solts. SÍ

156 BIBLIOTECA
PÚBLICA

La construcción de una nueva biblioteca en Ontinyent es fundamental para proporcionar un espacio de estudio
accesible y seguro para los estudiantes. Dado el crecimiento de la ciudad debido a la reciente universidad, es
crucial que la biblioteca esté equipada con instalaciones modernas y suficientes recursos para satisfacer las
necesidades de la comunidad estudiantil en expansión. Además, una biblioteca de calidad contribuirá a la

atracción de más estudiantes y a la creación de una ciudad universitaria próspera.

Propuesta detallada:

Objetivo:
Construir una nueva biblioteca en Ontinyent para servir como un centro de recursos educativos y de

investigación para estudiantes universitarios y la comunidad en general.

Ubicación:
La biblioteca se ubicará en una zona amplia y accesible para garantizar fácil acceso para todos los residentes.

Instalaciones:
La nueva biblioteca estará equipada con:

- Amplias áreas de estudio con mesas, sillas y espacio suficiente para grupos de estudio.
- Ordenadores con acceso a Internet de alta velocidad para investigación y trabajo académico.

- Una amplia colección de libros en diversas disciplinas académicas, así como recursos digitales y bases de
datos en línea.

- Espacios de reunión y salas de conferencias para eventos académicos y actividades culturales.
- Zonas de descanso y áreas de cafetería para proporcionar un ambiente acogedor y cómodo para los

usuarios.

Capacidad:
La biblioteca tendrá una capacidad suficiente para atender a un gran número de estudiantes, con un enfoque
en aumentar el número de plazas de estudio disponibles. Esto garantizará que todos los estudiantes tengan

acceso a un espacio adecuado para estudiar y realizar sus trabajos académicos.

Beneficios:
- Mejorará la calidad de la educación al proporcionar recursos educativos y de investigación de alta calidad.
- Fomentará el desarrollo académico y profesional de los estudiantes al ofrecer un entorno propicio para el

estudio y la colaboración.
- Contribuirá al crecimiento y desarrollo de Ontinyent como una ciudad universitaria próspera, atrayendo a más

estudiantes y profesionales a la región.
- Promoverá la cultura y el aprendizaje en la comunidad al ofrecer una amplia gama de servicios y actividades

educativas para todas las edades.

Conclusiones:
La construcción de una nueva biblioteca en Ontinyent es una inversión importante en el futuro de la ciudad y su
comunidad estudiantil en crecimiento. Proporcionará un espacio vital para el aprendizaje, la investigación y la

colaboración, y contribuirá al desarrollo educativo, cultural y económico de la región.

NO

Supera el pressupost
establert pel programa. A
Ontinyent ja existeixen 3
biblioteques públiques.

157 Mejora en Av
Torrefiel

En Av torrefiel parte impar muchas baldosas de la cera estan sueltas esto conlleva caídas y cuando llueve que
salpique agua. Ruego lo tengan en cuenta para la mejora de la misma, gracias SÍ
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158 Desbrossament
sendes del terme

La proposta en qüestió és el desbrossament de les sendes del terme ja que hi ha moltes que ho s'actua o
acabaran desapareixent per tota la brossa que s'està acumulant en la mateixa senda. Per posar algun exemple

d'aquesta problemàtica tenim la senda de la font del nano o alguns trams de la senda del barranc dels
tarongers, entre moltes altres.

SÍ

159
Compra de cadires
profesionals per al
Teatre Echegaray

A Ontinyent hi ha moltes associacions musicals que fan servir el Teatre Echegaray com a escenari per als seus
concerts.

Les cadires que hi ha al teatre són molt incomodes per a tocar qualsevol instrument.
Ens agradaria que les agrupacions d'Ontinyent i tots els músics que actuen al teatre Echegaray puguen fer-ho

en unes cadires més còmodes.
Sense anar més lluny, a la sala Gomis les cadires que hi ha són molt millors, tot i que no es pot regular la

inclinació del seient ni respaldo.
Ens agradaria que es valorara aquesta opció per a millorar la qualitat de les instalacions del teatre.

SÍ

160
Rotonda d'accés al

Polígon de Sant
Vicent

L'encreuament a l'accés nord del Polígon de Sant Vicent (on està Textiles Aparicio) és molt perillós i
constantment hi ha xicotets accidents, és qüestió de temps que ocórrega una desgràcia. A més, a les hores

punta es produeixen atascaments que fan que el trànsit no siga fluid. Demane la construcció d'una rotonda (de
fet, crec que estava pensada a un projecte de fa molts anys), per així evitar situacions de perill i alleugerar el

trànsit d'eixida i entrada al polígon i que molta gent també fa servir per accedir al poble.

NO

Supera el pressupost
establert per al programa.

Actualment, amb
negociacions amb la

Generalitat Valenciana.

161 Alumbrado Propongo renovación de alumbrado público a sistemas más nuevos como el LED con luz blanca que ilumina
mucho más, consume menos y es más ecológica,  es decir… que contamina menos. SÍ

No s'accepta la proposta
de la temperatura de

color.

162 Barranc Campana.
Sempre q plou tenim un problema al encreuament de Barranc de La Campana amb el Camí de la Font de Pola,
ja q es desborda i s ha de tancar el camí, aïllant als q hi vivim. Caldria veure la firma de canalitzar lo per tal de

evitar aques reiterat problema. Moltes gràcies.
NO Supera el pressupost

establert pel programa.

163 Casa de Gamellons
No se si hui en dia serà propietat municipal, peró es una llàstima perquè si no es restaura ens caurá com ja va

passar a Fuset. Crec que caldria restaurar-lo i donar-li un ús públic, ara q hi ha tanta gent q fa senderisme,
ciclisme de muntanya, etcètera. Crec q estaria molt bè. Moltes gràcies.

NO És propietat de la
Generalitat Valenciana.

164

Canvi de voreres en
Carrer Martínez Valls,
Avinguda Daniel Gil i

Músic Úbeda

La proposta sorgeix d'una preocupació recurrent dels veïns i usuaris dels carrers Martínez Valls (des de
l'encreuament amb Pintor Segrelles fins a Daniel Gil) i de l'avinguda de Daniel Gil (des de l'encreuament amb
Martínez Valls fins a la Glorieta de Moros i Cristians); també en el carrer Músic Úbeda. En aquesta zona, les
voreres per als vianants són d'un material que rellisca molt, ja estiguen banyades o seques, en molts punts,

especialment en les entrades a vivendes i garatges. Són, per tant, un perill per a tots els veïns, sobretot per als
nostres majors. Hi Ha hagut molts casos de relliscades i caigudes, que es podrien haver evitat de tindre les
voreres altre material. Aquesta preocupació s'ha anat comunicant a l'Ajuntament diverses vegades per mitjà

d'instàncies. L'última, presentada en el dia de hui per registre, s'ha acompanyat de 125 firmes de ciutadans que
molt gustosament han col·laborat per a fer més visible aquesta situació.

La proposta, per tant, consistiria en substituir el material de les voreres per altre que no rellisque i siga viable
tècnica i estèticament amb la resta del barri, ja que els tractaments que alguna vegada s'han efectuat amb àcid

no han resultat efectius passat un temps; a més, aquests no s'han repetit de forma habitual, perdent tota
efectivitat. Un exemple de material que es pot proposar és el que tenen els últims carrers que han estat

remodelats, com Furs o Pintor Segrelles.

NO

S'intensificarà el
tractament del paviment

amb àcid per evitar
relliscaments. Està previst

fer-ho en breu.

165 Il·luminació uniforme
de la muralla. Il·luminació uniforme de la muralla per ser vista de nit pels turistes des del mirador de Sant Rafael SÍ Caldrà seguir les

indicacions de la GVA.

166 Poblé nou Adecuar las calles para vivir dignamente eliminar socavones de tomas valls actuación en teixidors SÍ S'accepta la millora del
paviment de Tomàs Valls.

167 Reparacions al
Mestre Ferrero

La zona inferior de jocs infantils del parc mestre Ferrero esta molt deteriorada, tant el terra com els "columpios"
o els bancs SÍ

168 Ampliació Area 20 El parc del area 20 te molta afluencia. Estaria be que s'instalaren jocs infantils a la part de la escala que ara
mateix no te utilitat ninguna SÍ

169 Arbolat en els
parkings

Els pàrquings a Ontinyent són llocs on principalment és asfalt, falta una major arborada en els pàrquings on
menor arborat hi ha, com és el pàrquing de la universitat, en el pàrquing de darrere de l'ambulatori del

Barranquet o darrere del Carmelo Ripoll.

No sols donarà una major ombra, absorbirà més diòxid de carboni, sinó que baixarà la temperatura d'eixes illes
de calor.

SÍ

170 Circuit BMX Ampliar la zona del pump track de benarrai con una zona adyacente con un circuito bmx race. NO
No hi ha espai suficient

per a la creació d'un
circuit BMX.

171 Parkings pou clar Creacion de zonas de parking y asfaltado caminos adyacentes a la zona cami alba para mejorar la imagen y el
acceso al Pulou clar, reparando las sendas de acceso deterioradas por el uso. NO

No existeix espai suficient
per a una zona

d'aparcaments. Respecte
a les sendes d'accés al

Pou Clar, han estat
objecte d'una intervenció

recent.

172 Pla Local LGTBI+

Des de l'associació la Vall Diversa proposem la creació d'un pla local de polítiques LGTBI+ en l'àmbit rural.
Aquest pla hauria d'incloure punts com:

- Formació a funcionariat, tant administratiu com cossos de seguretat locals, sobre polítiques LGTBI+, delictes
d'odi i LGTBI-fòbia.

- Formalització i creació d'un punt Orienta a Ontinyent.
- Creació de plans d'acció i protocols contra la LGTBI-fòbia a tots els entorns.

- Creació de protocols contra la LGTBI-fòbia a l'esport.
- Creació de protocols contra la LGTBI-fòbia a les festes.

- Creació de protocols contra la LGTBI-fòbia i delictes d'odi a la Policia Local.
- Formació cap a centres educatius sobre temes LGTBI, tant a professorat com alumnat.

- Incorporació de personal especialitzat en la matèria per assessorament.

L'objectiu que una ciutat de més de 35 000 habitant ha de ser pionera en la creació d'aquests plans a la
comarca, a més de poder donar la visibilitat al col·lectiu LGTBI+ en l'àmbit rural.

SÍ

173 Revisió dels noms
dels carrers

Crec que encara queda algún carrer i algún centre public al poble que porta el nom de persones que van
ocupar càrrecs importants en la dictadura i que es podria estar incomplint l'article 35 apartat 2 de la Llei

20/2022, fe 19 de octubre de Memòria Democràtica
SÍ

174 Sala de fiesta Solicitación de un lugar donde poder hacer, conciertos, fiestas, cumpleaños…. NO No és competència
municipal.
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175 Arreglar voreres Les voreres estan en alguns carrers en molt males condicions,no es pot anar , sobretot les persones
majors,seria valorar anar cambiant  poc a poc moltes que fan falta ,moltes gràcies. SÍ

176 Millores zona pou
L'Olleta

Necesitat urgent d'alumbrat en els camins que van desde els contenedors fins el pou L'Olleta. Neteja de
camins, asfalt i bona senyalització per a conductors I vianants. Cada volta més turistes i gent del poble passeja

per esta zona i per la nit és prou perillós perquè no es veuen. Gràcies
NO Supera el pressupost

establert per al programa.

177 Parada de bus urbà
al col.legi Vall Blanca

Tot i que s'ha facilitat mitjançant adecuació de voreres per afavorir l' accés desde la ciutat cap al col.legi Vall
Blanca, Centre de Dia Caixa Ontinyent i Redidència de Discapacitats Caixa Ontinyent crec important que,

donada que la distància de la ciutat es considerable, i el perfil de edats dels familiars dels usuaris dels indicats
centres (fonamentalment Centre Dia i Residència) son en moltes ocasions inclús de tercera edad.

Crec que una proposta que donara possibilitat de transport públic urbà a un sector de població que en ocasions
també és vulnerable seria millorar la accesibilitat.

En varies ocasions he vist ancians de més de 80 anys traent de passeig al seu fill usuari de la residència.
Familiars que simplement volen fer una visita i que de vegades sense possibilitat de carnet de conduir.

Ja es prou negatiu que els colectius de discapacitats tinguen les seues instal·lacions a les afores de la ciutat.
Però si les administracions han triat ixes localitzacións pense que almenys han d'afavorir l'accessibilitat no sols

en la possibilitat d'anar a peu. També amb transport urbà.
Salutacions i moltes gràcies.

NO

Es desenvoluparà amb
l'adquisició de nous

autobusos que permetran
ampliar les línies.

178 Adolescentes

Las edades entre 12-17 años no tienen un lugar en el barrio de San José para poder tener una zona de ocio,
en la que puedan jugar a futbolín,  billar, karaoke, mini golf, etc....

El centro comercial tiene muchas zonas cerradas en las que podrían poner una bolera, zona para sentarse, un
kiosko, etc ..

SÍ

179 Senda Comunicar  los caminos de la subida a la estación con la farola por medio de alguna senda o acceso NO No hi ha disponibilitat de
terrenys municipals.

180 ONTIBICI AL PILAR NECESITARIAMOS QUE ONTI BICI TUVIERA ESTACION EN EL PILAR YA QUE TAMBIEN SOMOS UN
BARRIO DEL PUEBLO. NO

El contracte no ho
permet. S'estudiarà en
posteriors ampliacions.

181
Restaurar les grands

infrestructures ja
fetes.es.

M'ha agradaria que els edificis grans con El Hotel, o inclos el Restaurant Casa Luis, serviren per fer noves
Residencies tant com per a majors com per a estudiants..Sería fer un estudi de com están les habitacions, i la

cuina, que supose encara estará per llevar.. Igual estic enganya i son molts mes els diners que s' han d'
invertir.. Inclòs crec, que moltes de les vivendes del Poble Nou o Gomis i Mayans, podrien acondicionarse per a
gent de pocs recursos i que  tingueren una renta d' alquiler mínima que marcara la llei i aiçi, omplir eixes barris
que son el nucle e historia del començament de la Vila del poble .. Jo per paurales no se explicarme molt be,

pero espere que s' haja entets lo que vuig explicar...Moltes gracies.. Salutacions.

NO No és competència
municipal.

182 Adquisició solar junt
policia local

La policia local necesita tindre on aparcar i en actuar i restaurar la plaça del Ajuntament, aquest solar podria
servir d'aparcament de la policia. NO Supera el cost establert

per el programa.

183 Coberta Club de tir
amb arc Una coberta en el lloc on es situen els arquers que no tenen una ombra quan apreta el sol. SÍ

184 Espacio lúdico
Propongo que Ontinyent necesita un espacio público para realizar eventos;con sus

instalaciones,aseos,etc.Para comparsas, asociaciónes,etc
Saludos

NO

Supera el cost establert
pel programa i les

comparses són d'iniciativa
privada.

185 Plaça de la
Coronació peatonal Fer el Barranquet peatonal, per a disfrutar de la plaça sense trànsit SÍ

186 Acces peatonal al
cementari

Millorar el acces inesisten peatonal al cementari o a la serra , ya que cada vegada hia més gent que anem
caminan, o corren, y es un perill per a tots, sobre tot desde l'institut fins pasar el pont d'estació NO Supera el pressupost

establert per al programa.

187
Canastes Disc Golf a
Ontinyent en zones

verdes

El disc golf és un joc similar al golf tradicional en què, en comptes de fer servir un pal per introduir la bola a
cada forat, els jugadors llancen un disc volador o frisbee de cistella en cistella utilitzant el menor nombre de
llançaments possibles. Al contrari que el golf original, no requereix de instal·lacions delicades ni alt poder

adquisitiu. Molt popular als països nòrdics, compta amb una comunitat molt entusiasta a Europa. En el darrer
any s'han construït una mitjana de 5 nous camps al dia al món. Si bé l'esport encara és poc conegut a

Espanya, el territori nacional ja compta amb més de quinze camps amb diferent núm.de forats.
Relació amb la Natura - Al practicar-se en un medi natural, el Disc Golf fomenta el respecte i la conservació de

l'entorn, adaptant-se l'esport al medi, i no el mitjà a l'esport (contribuint aquest al seu disseny). Es poden
utilitzar senyals de rastreig, senyals internacionals de localització i altres senyals informatius en el mapa del
recorregut, essent aquest esport una forma lúdica i entretinguda d'aprendre tots els elements esmentats, així

com totes aquelles mesures de seguretat que es requereixin, com a primers auxilis.
El manteniment que té un camp de discgolf és pràcticament nul de no existir vandalisme. Un cop col·locades

les cistelles i construïdes les sortides des d'on llançar els discs, no es requereix més atenció.

Qui el pot utilitzar?
Qualsevol persona independentment de l'edat, el sexe, condició física pot ser un esportista de disc golf. Un joc

en família, una partida entre amics, un torneig local, unitat didàctica als centres escolars, club de jubilats,…
tothom pot llançar un disc.

SÍ

188 Concurs de Graffitis Concurs de graffiters ontinyentins. Premi de 500€ al millor graffiter. SÍ

189 Casa Forestal
Gamellons

Solicitar a la Generalitat la cesió de la Casa Forestal de Gamellons.

L'Ajuntament d'Albaida ja té la propietat de la Casa  Forestal del Port d'Albaida.

L'Ajuntament dr Beniatjar,  també ha demanat la cesió de la Casa Forestal del Benicadell.

NO

La casa està en ruïnes i
no és susceptible que

l'Ajuntament l'adquirisca.
La sol·licitud no és

objecte del programa.

190 Mejora polideportivo
Ampliación zona de sombra, ampliación zona de playa .Es la misma superficie qie en 1980.

También se podrian añadir zonas de juego como mesas de obra para jugar a tenis de mesa,.donde estan las
pistas de padel y frotón

SÍ

191 Bus urba Me dirijo a ustedes para comentarles que el bus urbano debería tener en mi opinion un billete de un coste del
cincuenta por cien por ser un buen servicio que es caro de mantener. NO

El bus urbà gratuït és una
aposta per la mobilitat

urbana sostenible.

192 Instalació de una
font.

En la ruta ciclo/peatonal de l'Avinguda del Textil, es podría instalar alguna font, per aliviar la set, de la gran
cantitat de vianants que pasen tots els dies. SÍ

193
Reurbanizar cruce

Mtnez. Valls y
Sanchis Guarner

Ese cruce no tiene buena visibilidad para los coches que vienen de Martínez Valls. Se propone que se
reurbanice ese cruce para evitar posibles accidentes - Proposta indefinida.
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194
Aireadores para

grifos de las
viviendas

Mi propuesta es invertir en aireadores para los grifos de las viviendas. Los aireadores o también llamados
atomizadores, son pequeñas piezas que pueden adaptarse a las salidas de grifos, duchas de mano,

mangueras... Su función es la de mezclar el agua con el aire pero sin perder el confort ni la sensación de tener
la misma cantidad de caudal.26 d’oct. 2022
¿Cuánto ahorras con un aireador de agua?

Aunque todo depende del tipo de aireador, se estima que estos pequeños dispositivos reducen entre el 30 y
60% la cantidad de agua que se expulsa con relación a un grifo tradicional.

De esa forma considero que se ahorraría mucha agua. Solo habría que vertebrar esa inversión para imtentar
llegar al mayor número posible de viviendas.

SÍ
Es realitzarà una

campanya de promoció
de l'estalvi de l'aigua.

195

REFORMA
INTEGRAL ESTADIO

EL CLARIANO
(ESPACIO

MULTIEVENTOS)

Hacer una reforma integral de un Espacio Histórico como es el "Estadio El Clariano" un símbolo de nuestra
ciudad.

Reformar Vestuarios, Gradas, Fachada, cubierta, Accesos, Aledaños, y la ampliación de su capacidad...etc
Convertir el estadio en un espacio moderno del Sigo XXI donde poder albergar diversidad de eventos como

ferias, conciertos, espectáculos o cualquier evento donde quieras congregar una gran masa social.
Ontinyent merece un Estadio a la altura de los tiempos en los que vivimos.

NO
Ja existeix un projecte de

reforma del Clariano
previst per a 2024/2025.

196 Aseos

A mi entender faltan aseos (portátiles o firmes) en dos puntos neurálgicos, uno, en la parada de autobuses
interurbanos, que aprovecharían los viajeros y los suramericanos que juegan en el parking a futbito y voleibol, y
el potro punto seria en la ruta del colesterol, que aprovecharían los caminantes mas los que disfrutan del jardín

del Benarrai.

NO

Supera el pressupost
establert per a l'Ontinyent

Participa. S'estudiarà
l'opció i es demanarà

pressupost d'instal·lació i
manteniment a diferents

empreses.

197
Rebaixar sonoritat i
contaminació a la
ciutat d'Ontinyent

A la ciutat d'Ontinyent hi ha una quantitat excessiva de vehicles, tant de motocicletes com de cotxes, i
malauradament la gran majoria de motocicletes estan modificades per  augmentar el soroll, tornant

insoportable la seua circulació. Propose que l'ajuntament aplique les mesures oportunes, més controls, més
denúncies,major presència policial...etc, per tal de reduïr la contaminació acústica que actualment patim els
ciutadans d'Ontinyent,així com també es reduiria la contaminació ambiental que segurament també estan

provocant totes aquestes motocicletes que circulen amb impunitat per part de l'ajuntament i efectius policials
per la ciutat.

SÍ

S'accepta en la redacció
del pla acústic i una

campanya de
conscienciació.

198 Casal Jove Municipal

Crear un Espai Municipal per als joves. On puguen anar a estar en els amics a jugar a futbolí, a dards, billar,
xarrar...etc...Actualment al barri de San Josep no hi ha lloc on els jovens de 14, 15, 16 anys puguen anar i

distraures....en altres poblacions com per exemple Agullent sí que hi ha un "Casa Jove" i sé de bones fonts que
ha segut tot un acert..... Els jovens d,Ontinyent necessiten un lloc on anar els caps de setmana i passar.ho bé.

Un lloc acertat crec que seria La Glorieta.
Soc mare d,un xiquet de 14 anys i els xiquets es queixen perque arriba el cap de setmana i no saben on

anar.....

NO

Està finalitzant-se el
centre Intergeneracional i

està en funcionament
l'Espai Jove. Es valorarà
la possibilitat de trobar

més espais.

199
Grada a la pista d

'atletisme amb
vestidors sota d'ells

La instalació esportiva de la pista d'atletisme necesita tenir una xicoteta grada a la recta de meta per poder
atendre en condicions les diferents competicions,que la gent que ve de fora a competir puga estar a la

instalació de manera correcta.A mes es necesari tenir uns xicotets vestuaris per que la gent que utilitça la pista
necesita poderse cambiar,accedir a uns aseos o dutxarse igual que a qualsevol altra disciplina deportiva.Tal i

com esta es una instalació incompleta,que no está a l'alçada d'una ciutat com Ontinyent.

NO Supera el cost establert
pel programa.

200 Jovens Alguna millora per què els jóvens no vagen a altres pobles concerts.encontres de jóvens..... - Indefinida

201 Millora del riu amb
esport

Acondicionar en la zona del riu un bon trajecte o camí per correr per tota la zona, o per fer exercicis de barres
com en benarrai.....en Elx i Valencia saprofita el riu combinat en fer esport NO

Està en execució un
projecte de millora de
l'espai adjunt al riu i la
CHX no contempla la

instal·lació de mobiliari.

202 Iluminació a la pista
d' atletisme

Més iluminació a la pista d' atletisme quan s' amaga el sol, actualment no hi ha suficient iluminació,hi ha que
tindre en compter que l' atletisme es un esport cada vegada més multitudinari i la gent ho practica

diariament,també molts menors als clubs d' Ontinyent.
SÍ

203 Netetja barranc de la
purrisima

netejar el passeig del barranc de la purrisima, desde ja fa molt de temps està ple de pins i malea, és una pena
que no ho arreglen NO

Proposta guanyadora en
OP2023. Obra adjudicada

i pròximadament en
execució.

204 Arreglar cami de pola
Degut a que la palafanga del barranc de la campana creua el cami de pola ,quan plou no abastis prou aigua

degut a la falta de neteja,el cami es queda intransitable degut a la cantitat de aigua i els veins no podem
accedir a les nostres cases

NO

S'ha dut a terme un
projecte però l'execució

supera el pressupost
establert per a l'Ontinyent

Participa.

205 Ampliació de benarrai Ampliació de la zona verda del benarrai a l'avinguda almaig. Pulmó verd de la nostra ciutat! SÍ

S'accepta com a millora
d'arbrat i jardineria, no
com a l'ampliació de la

superfície.

206 Acces peatonal al
cementeri

Crear un acces desde l'estacio fins al cementeri adecuat peatonal per al vianants que pujen i baixen tant al
cementiri com a la montanya. Actualment, sobretat al pont de les vies del tren, es un perill en dies com fins de

setmana quan pujes amb cotxe i et creues amb vianants.
NO

S'estudiaran millores
emmarcades en el

pressupost establert per
al programa de

l'Ontinyent Participa i,
actualment, la millora de

l'enllumenat està en
execució.

207 Ontinyent ecocity

Posar per la ciutat panells informatius de la qualitat de l'aire mesurada on line. D'aquesta manera podem saber
la qualitat de l'aire que respirem per controlar millor cremes, trànsit de vehicles, fàbriques,.......

Per què hi ha dies que és insoportable les olors de les fàbriques tèxtils, altres per les cremes......Crec que
hauriem d'evolucionar i garantir un entorn segur per a la ciutadania d'Ontinyent.

SÍ

208 Camares Caldría possar cameres de seguretat als parkings/ descampats que hi han per previndre actes vandalics de
robar o trencar retrovisors, cristals dels cotxes. SÍ

209 Llocs aparcament Crear més llocs d'aparcament en zona st.josep centre...es pràcticament impossible per als residents .., NO
No hi ha disponibilitat de

terrenys per a nous
aparcaments.
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210
Camins Segurs /

Ruta fins el
Cementeri

Torne a Proposar la que va quedar guanyadora al 2019 i aleshores no s´ha fet res de res .

Cami Peatonal desde l´ Institut de  la Estacio fins el Cementeri .

Si hi ha impediment per el Pont d´ ADIF salve-ho .
Acabeu i començeu amb el pont  ,  sense tocar-ho

NO

S'estudiaran millores
emmarcades en el

pressupost establert per
al programa de

l'Ontinyent Participa i,
actualment, la millora de

l'enllumenat està en
execució.

211 Camins Segurs /Ruta
de la Glucosa

Prolongar camino Peatonal existente , desde la Ermita de Sant Vicent  hasta la rotonda de Bricocentro que
conecta con el Puente de Sant Vicent

Con Alumbrado y alguna fuente para poder beber , personas y mascotas
NO

Els terrenys no són
municipals i el projecte

supera el pressupost del
programa.

212 Protecció i refugi
animal.

Ontinyent com capital de la Vall necesita un centre per rebre i atendre las animals abandonats. No estic a cap
protectora, però conec el tema, aquestes persones voluntaries que fiquen els seus diners i temps per fer-se
responsables d'un problema que es de tots. Crec que Ontinyent necesita un Lloc habilitat (algún terreny o

solar) per tindre un refugi decent.
Ojalá la gent prenga conciència pero mentres necesitem ayudar a les persones que están disposades a ajudar.

Son persones que carreguen amb un problema que no es el seu.
Es podría habilitar un terreny, tancat, amb agua i a poder ser llum, i xicotets recintes amb xicotetes

construccions. No deu seu molt costos i parlaria molt bè de la nostra ciutat.
Alguna acciò sa de poder fer pero ajudar a millorar la situació. Actualment diferents protectores de la Vall,i son

moltes, están arreplegant entre 7-10gossos i gats al mes, a banda la canera que arreplega molts mes ...els
cadells s'han de quedar en cases de acollida fins que puguen dur-los amb els adults.

Tingau amb compte la possibilitat d'ajudar i Fer un Ontinyent més responsable i solidari. Hi ha que donar
exemple per tots llocs.

NO Està treballant-se des de
la Mancomunitat.

213 Pipican Benarrai Reparació dels desperfectes del pipican del Benarrai i ampliació d'aquestes instalacions amb més bancs per
sentar-se la gent. NO Van a executar-se les

millores en breu.

214 Quemar Ha de haber a parte de los Lunes y Miércoles, otro día para poder quemar, pero tendría que ser Domingo, ya
que entre semana no toda la gente puede quemar. NO No és objecte del

programa.

215 Insonorització pavelló
europa

Després de les obres fetes el darrer any al pavelló europa del poliesportiu, van obviar una cosa molt important,
la seua acústica.

És un eco continu on quan uno parla no s’entén res i es necessita silenci absolut per a poder comunicar-se.
Per a activitats col.lectives es molt dificil la comunicació

NO Supera el cost del
programa.

216 Ontinyent sense fum

Prohibir o limitar més encara les cremes agrícoles per evitar tindre fum a tot el poble els dies de crema, per a
millorar la qualitat del aire i reduir mes encara el risc de incendis.

Per a fer aquesta mesura es tindria que millorar el servei de triturat in situ, que es molt bona alternativa,
augmentant els dies de la setmana del servici de 3 a 5 per fer front a les noves solicituds de la gent que ara
crema i tindria que triturar, tambe seria bona mesura promocionar el seu us donant algun benefici tributari al

IBI, per exemple, incentivant el seu us com es fa, per exemple, amb el rebut del COR que si fas us del ecoparc
tens una bonificació al rebut, seria bona mesura per tal de que hi haja una motivacio de fer us del servei de

triturat i que la gent comense a deixar de cremar i contaminar.

NO

No és objecte del
programa i el servei de

triturat no es pot ampliar,
ja que està en el màxim

d'usos.

217 Prohibir las quemas

Prohibir las quemas de las casitas ya que ahora hay otras alternativas mas saludables para todos a parte de
que llueve muy poco  por el cambio climatico i el riesgo de incendio es muy alto.

Propongo que no se permita quemar o almenos el que contamine quemando que pague unas tasas por
contaminar como ya se hace con otras cosas i el que use alternativas a la quema que no pague nada, es mas,

se deberia premiar al que contribuye en mejorar el aire i la salud usando alternativas.

NO No és objecte del
programa.

218

Desfibriladors per al
poliesportiu i estadi

municipal d' El
Clariano.

La proposta esta basada en la necessitat de posar més desfibriladors en les instal.lacions del poliesportiu
municipal i en l'estadi municipal d'El Clariano. En este moment en l'estadi El Clariano no hi ha cap (com si un

equip en els camps de La Puríssima i altre en la piscina coberta), i en el poliesportiu municipal sols hi ha un en
consergeria per a tota la instal.lació.

  Tenint en compte que la instal.lació del poliesportiu és utilitzada per multitut d'esportistes cada dia (durant els
7 dies de la setmana) i en diferents instal.lacions diverses, caldria implementar més dispossitius per si escau

una ràpida necessitat no dependre d'un sól equip per a tot el recinte.
  Lógicament si en diferents zones del poliesportiu, com per exemple, la pista d'atletisme, el pavelló Europa, els

camps de futbol 7 i el pavelló gran tingueren a mà i pròxim un equip, la seua utilització en cas d'emergència
seria molt més ràpida que en l'actualitat que hi ha un equip per a tot el recinte, tenint en compte que és un

recinte de dimensions molt grans.
 Per altra banda, l'estadi d'El Clariano, per motius obvis hauria de tindre un equip, al igual que el té el recinte

dels camps de futbol de La Puríssima.

 Considerem que amb estos lógics arguments i donava la gravetat de les situacions que es podrien generar (i
evitar), demanen per favor que tinguen a bé considerar esta proposta, que implica o pot implicar salvar vides

en qualsevol moment.

Moltes gràcies.

SÍ

219 Pistes de tenis Sustituir el enreicat de les pstes de tenis del poliesportiu i posarli coberta a altra pista, per a tindren 2 cobertes NO Supera el cost del
programa.

220 Millor comunicació a
nivell de transport

M’agradaria que el poble tinguera millor comunicació a nivell de transport entre tota la Comunitat Valenciana a
un cost asequible, per cercanies o per autobús, gràcies. Com per exemple Ontinyent-Alacant; Ontinyent-Alcoi;

etc. Se que a nivell de cercanies hi ha certes combinacions però poca franja horaria. Salutacions, tot per el
poble :)

NO No és competència
municipal.

221 ONTINYENT NET

El projecte consistis en fer les inversions que es necessiten per poder caminar pel poble i poder alçar la vista
de les voreres sen se perill de xafar una caca o una pijarrada. Aquestes inversions poden ser proves de ADN

als gossos censats i les comprobacións de les caques que es troben en les voreres. Unitat/s de vigilancia i
comprobació. etc.....

NO Supera el cost del
programa.

222 ONTINYENT NET

El projecte consistis en fer les inversions que es necessiten per poder caminar pel poble i poder alçar la vista
de les voreres sen se perill de xafar una caca o una pijarrada. Aquestes inversions poden ser proves de ADN

als gossos censats i les comprobacións de les caques que es troben en les voreres. Unitat/s de vigilancia i
comprobació. etc.....

NO Supera el cost del
programa.

223 PIPICAN AL BARRI
DEL LLOMBO

El Barri del llombo disposa de grans terrenys per edificar, on es podría realitzar un pipican per a que els nostres
animalets puguen correr i jugar tranquilament en una zona tancada.

Al mateix temps els gats de les dos colònies situades front a la obra de la nova residència, deurien tindre un
cercat perquè estan tots lliures i es motiu de accident de vehicles i malentesos en altres animals.

Gràcies

NO

Els terrenys no són
municipals però

s'estudiarà el conveni
amb els propietaris.
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224 Circuits Ciclo-cross i
Mtb. Circuit en la zona de Benarrai per a la practica de ciclo cross i mtb. NO

En Benarrai no hi ha
suficient espai però es

buscaran altres terrenys.

225 Rotonda en helios y
carril bici y peatonal

La zona de helios desde la pureza está muy transitada por peatones y corredores y hay zonas como el puente
del rey  que es muy peligrosa. Estaria muy bien poner rotonda en helios y zona peatonal y carril bici. NO Supera el pressupost

establert per al programa.

226 Carril peatonal
Pureza/Elios

Propongo hacer un tramo peatonal desde la pureza hasta el cruce de Elios porque es una zona muy transitada
por personas caminando y corriendo y hay algún tramo como el del puente que es peligro porque pasan
muchos coches. Estaría bien habilitar algún carril peatonal donde la gente pueda cruzar el puente con la

tranquilidad de no ser atropellado.

NO Supera el pressupost
establert per al programa.

227 "Aceras" Camino del
cementerio "Aceras "para la subida y bajada del cementerio pues es un peligro para los peatones NO

S'estudiaran millores
emmarcades en el

pressupost establert per
al programa de

l'Ontinyent Participa i,
actualment, la millora de

l'enllumenat està en
execució.

228 Assegador de la font
freda

Acondicionar l'altra banda del assegador des de la rotonda del col.legi la Pureza fins a l'entrada del camí de
Sant Esteve NO No hi ha espai suficient.

229

Millora de l'acústica
de l'echegaray,

compra d'una cúpula
per a l'escenari.

La ciutat d'Ontinyent te un gran nombre d'agrupacions musicals que utilitzen l'Echegaray per a fer els seus
concerts.

Per desgràcia Ontinyent no te un auditori per a fer concerts musicals i l'acústica de l'Echegaray deixa molt que
desitjar ja que un teatre al tindre totes les teles al voltant i el sostre tan alt, fan que el so no projecte d'una

forma correcte.
Hi ha molts teatres o auditoris que tenen cúpules o panells reflectants per al so movibles que es poden penjar

de les tramolles quan hi ha concerts o desmontar per a teatre.
El projecte consistiria en contractar una empresa per a que realitze un estudi acústic i posteriorment la compra

dels panells acústics necessaris per a millorar la qualitat sonora de les instalacions.

SÍ S'accepta fins a límit de
pressupost.

230 Oci Fer mes lloc d'oci per a la joventut, per example posar llocs com una bolera... llocs tancats on els joves pugam
estar. A més també posar mes discomovils o discoteques. NO

La creació de boleres o
espais semblants,

corresponen a la iniciativa
privada. Actualment, a

Ontinyent està en
funcionament l'Espai Jove

(amb bitllars, futbolins,
etcètera) i pròximament,

obrirà el Centre
Intergeneracional.

231 Oci Possar llocs on puguen anar els joves i dur més discomobils SÍ

Està finalitzant-se el
centre Intergeneracional i

està en funcionament
l'Espai Jove on hi ha
futbolins, taules de

ping-pong, etcètera.
S'accepta una

programació de
discomòbils.

232 Adquisició Teular junt
poliesportiu Adquisició del teulat junt al poliesportiu per a possibles ampliacions futures. NO Supera el cost del

programa.

233 Oci per a menors
Un lloc de reunió per als joves per a poder pasar la vesprà, un bon lloc podrien ser els recreatius que solien
estar al centre comercial el Teler on hi havia billar, jocs, etc. A més afegir bolos, un lloc on seure i llocs de

menjar barat.
NO

Està finalitzant-se el
centre Intergeneracional i

està en funcionament
l'Espai Jove on hi ha
futbolins, taules de

ping-pong, etcètera.

234

EXECUCIÓ D´UN
CARRIL BICI

SEGREGAT AL
CARRER DEL

TIRADOR.

Com indiquen les recents dades aportades per l'Ajuntament d´Ontinyent el radar ubicat al carrer del Tirador el
que més trànsit genera amb 699.934 vehicles registrats entre el 9 de desembre i el 29 d'abril, la qual cosa

suposa una mitjana diària de 5.302 vehicles al dia.

L'execució d´un carril bici al Carrer del Tirador està més que justificant per donar-li seguretat i comoditat a la
mobilitat urbana ciclista que trànsit per aquest via direcció al centre ciutat. La situació actual d'emergència

climàtica ha d'obligar a les administracions locals a dur terme actuacions d'aquest tipus per lluitar pel clima,
evitar la contaminació i l´abús del cotxe.

No ho contempla el
PMUS.

235 Badens Col.locació de badens en determinades vies dins del poble on  la gent circul.la a velocitat superior a la
permesa. SÍ

NO
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236 Fuset, àrea d’esplai
per Ontinyent

Des de l’associació d’Amics del Pou Clar volem proposar la projecció i execució d’una àrea recreativa o
d’esplai adaptada a la zona de fuset.

Tot i que Ontinyent compta amb superfície de forest pròpia, aquesta és reduïda i presenta poca equipació
atractiva que fomente l’ús dels habitants d’aquest espai. La tendència dels nous espais recreatius avança cap a

la creació d’espais aprofitables per a tota classe de persones generant un impacte reduït en l’entorn i reduint
costs. Aprofitant la morfologia poc accentuada del terreny, l’existència d’arbrat i la proximitat a la xarxa principal
de carreteres, hem pensat que aquesta zona podria adequar-se com a àrea recreativa en la qual Ontinyentins i

Ontinyentines puguen gaudir de l’entorn natural que els pertany. La zona compta amb espai suficient per
albergar un aparcament accessible i un sender adaptat perquè persones amb mobilitat reduïda puguen accedir

a la zona. L’àrea recreativa podria dotar-se d’equipació adaptada (com taules de pícnic on puga seure una
persona amb cadira de rodes), zona de jocs infantils i banquets. Fins i tot, podria dissenyar-se una sèrie de

panells interpretatius amb informació relacionada amb l’entorn o amb la història de la finca de fuset. A més a
més, cal destacar que el disseny de l’àrea recreativa pot tindre en compte tant les zones arbrades, importants
per donar ombra a l’estiu, com les zones no arbrades de l’antic camp de motocròs que poden ser interessants

per als usuaris a l’hivern.

Cal destacar que aquesta zona ja va comptar amb equipació recreativa (taules, cremadors, font...) que ara per
ara no existeixen.

Davant de tot, volem apropar la finca de fuset als habitants d’Ontinyent, donar-la a conèixer i que es faça un ús
habitual per tota mena de gent, ja que molts Ontinyentins desconeixen l’existència d’aquesta zona i el seu

potencial.

SÍ Fins a límit de pressupost.

237 Adequació àrea
recreativa

La meua proposta és l’adeqüació d’un àrea recreativa per a gossos en l’esplanada gran que ha quedat en
l’Avinguda Generalitat. L’Ajuntament podria conveniar amb els propietaris (desconec si és municipal) una

cessió i així traslladar l’area del Barranquet a este punt que considere més adeqüat per als animals de
companyia. Demane una zona compartida, amb dotació de taules, jocs, font d’aigua, etc., que afavorisca la

convivència entre persones i animals de companyia

SÍ

238 Recuperm el Carrer
matjor

La calle mayor está siendo víctima de un olvido total ya hace muchos años.
Está muy descuidada, llena de orina y excrementos de animales, con frecuencia huele mal.

Da mucha pena pasear por ella.
Cualquier pueblo o ciudad tiene cuidada su calle mayor.

Hay casas  con historia que se están literalmente cayendo.
Pienso que Ontinyent no se merece un Carrer matjor en ese estado.

Si se rehabilita, seguro que poco a poco la gente se animará a ir a vivir, con lo que volverán los comercios,
bancos... etc

- Indefinida.

239 Carril peatonal y bici
Ontinyent - Elios

Desde la Pureza dirección fontanares pasa Mucha gente en bici , corriendo y a pie , estaría muy bien un carril
que conectara con elios y una pasarela por el pont del Rey , muy peligroso ahora a no tener nada de harcen,

desde elios se puede acceder por caminos una vuelta circular que llegaría de nuevo a la urbanización el pilar y
del pilar a la pureza , una rumió aconsejable

NO Supera el pressupost
establert per al programa.

240

Retirada de residuos
Alberg Riello i

sustitución cobertura
uralita

Millora el mig ambient NO

L'alberg de RIello és de la
GVA i l'Ajuntament està
en converses perquè ho

duga a terme la
Generalitat.

241 Esfaltar carrers Ontinyent dona pena como está i éste qué posar remei SÍ
S'accepta com a millora

del paviment asfàltic dels
carrers.

242 Carrils bici

Intentem que ontinyent siga un lloc vert, evitar contaminació,.... Es una llàstima que faja por anar per el carrer,
amb perill constant de que ens puga passar alguna cosa. M'encantaria que el meu  fill puga anar a l'escola o al

parc amb tranquil·litat i que es faja fadrí en un poble que predomine la natura i el respecte per ella, som
ontinyent, rodejat de muntanya, riu..

SÍ S'accepta com a millora
dels carrils bici.

243 Serres Ontinyent no seria res sense el seu entorn, aquest es el nostre pulmo, repoblem les serres que ens envolten,
netejem les per previndre els incendits. SÍ

244
Gestió residus

orgànics. Contenidor
marró.

La proposa està explicada en document adjunt.

• Incloure el contenidor
marró tant als barris de la
ciutat com a la zona de

les casetes. / No
s'accepta perquè el Pla

Local de Residus
contempla la recollida
orgànica porta a porta.

• Vincular el compost
resultant del reciclatge de

residus orgànics com a
aliment per a la terra dels

horts urbans. / No és
objecte del programa.

 • Convidar a les escoles
a què separen les restes
d’orgànic provinent dels
comedors. / S'accepta.

245 MILLORA PARC
OVIDI MONTLLOR

ES UN PARC QUE ES PODRIA UTILITZAR MÉS PERÒ QUE NO ES FA PER SE MASSA ASOLELLAT A L
ESTIU I AMB MOLTA GRAVA. DEMANE ES VALORE  ADECUAR-LO I MILLORAR-LO PER A QUE SIGA MÉS

NET I ES TORNEN A POSAR ELS JOCS QUE ES VAREN RETIRAR PER TRENCATS.
PER LES NITS SOLEN HAVER GRUPS DE XICOTS MES MAJORS QUE NO FAN UN US ADECUAT, ÉS
NORMAL TROBAR VIDRES PER TERRA MESCLATS AMB LA GRAVA I ARENA. A MÉS ESTÀ LA GENT

QUE ENTRA AMB EL GOS I NO RETIRA ELS ESCREMENTS

SÍ

246

Aumentar el arbrat i
sombra i menys
aparcaments a

Benarrai

Aumentar el nombre de arbres i vegetació a la zona de Benarrai i disminuir el descampat /aparcament. Mai
esta ple i hi ha poca ombra. També es perillos per a els xiquets. No vull que es lleve el parking. Sols que es

done mes espai verd per a tots.
SÍ

SÍ
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247 Zona per a el oci de
gent jove

Obertura d’un local (al teler o altre emplaçament) per a acollir a la gent jove i evitar la fuga dels mateixos a
altres ciutats con Xativa o Alcoi. Local amb bolera, cafetria, futbolins, billars… de pagament, no cal que siga

gratuit.
NO

Està finalitzant-se el
centre Intergeneracional i

està en funcionament
l'Espai Jove on hi ha
futbolins, taules de

ping-pong, etcètera. . No
és competència municipal
crear discoteques o pubs

perquè depén de la
iniciativa privada.

248 Deport Posar aparells per fer deport per la gent major, tipus pedalines varies i similars al parc del llombo NO Ja existia i es van eliminar
per la falta d'ús.

249
MILLORA DE LA

PISCINA MUNICIPAL
D'ESTIU

Voldria proposar millorar la piscina municipal per a l’estiu. Diversificar els espais amb ombres naturals,
hamaques com en totes les piscines municipals, sombrilles separades i taules picnic. SÍ

250 MILLORES DEL
CENTRES SALUT

Millorar les instalacions del centre Ontinyent2 albaida i ontinyent3 barranquet
Perque están obsolets. Encara que pot ser depenga de conselleria NO És competència de la

Conselleria.

251 Casal Jove

Els jovens d,Ontinyent necessiten un lloc on poder gaudir dels amics, jugar al futbolí, pin pon etc etc huí en dia
no hi ha res per als xavals de 12 a 16, 17 anys....

Al barri de San Josep si no fora per els junios els xavals no sabriam on estar..... Seria interesaant que fora
gestió municipal així no es faria en anim de lucre niguno

NO

Està finalitzant-se el
centre Intergeneracional i

està en funcionament
l'Espai Jove on hi ha
futbolins, taules de

ping-pong, etcètera. . No
és competència municipal
crear discoteques o pubs

perquè depén de la
iniciativa privada.

252
Creació d'un espai
lúdic per a joves de

gestió municipal

Tinc un fill de 13 anys i un de 10 i m'agradaria que es creara un espai on ells pogueren passar el seu temps
lliure i poder jugar a futbolins, billar, jocs de taula... NO

Està finalitzant-se el
centre Intergeneracional i

està en funcionament
l'Espai Jove on hi ha
futbolins, taules de

ping-pong, etcètera. No
és competència municipal
crear discoteques o pubs

perquè depén de la
iniciativa privada.

253 Espai Lúdic per a
jovens

M 'agradaría que es creara un espai lúdic, de gestió municipal, per a jovens per als caps de semana, on
puguen anar a jugar a ping pong, jugar a futbolín, quedar amb els amics...... etc. com un CASAL JOVE.

No hi han llocs en  Ontinyent per a la gent jove ( 14-19 anys) on puguen compartir temps en amics, i jugar.....
sols que els parques.

Fa 2 décades en el poble, teniem varies boleres, recreatius, i bars o hamburgueseries pa jovens..... .pero ara
no tenen practicament res.

Moltes gràcies !!!!

NO

Està finalitzant-se el
centre Intergeneracional i

està en funcionament
l'Espai Jove on hi ha
futbolins, taules de

ping-pong, etcètera. . No
és competència municipal
crear discoteques o pubs

perquè depén de la
iniciativa privada.

254
Creació d'una àrea

de servei per a
autocaravanes

Durant els darrers anys, especialment a partir de la pandèmia de la Covid-19, s'ha vist un creixement
exponencial en el tipus de turisme basat en autocaravanes i furgonetes camper. Esta forma de viatjar permet

conèixer pobles i ciutats d'una altra manera, amb molta més flexibilitat, i inclús reparant en llocs que a priori no
son grans destinacions turístiques. L'impacte d'esta forma de viatjar no s'ha de menystenir, no sols a nivell
econòmic (consum en bars i restaurants, tendes, supermercats, oci,...), sinó també reputacional. Un lloc

amable per al turista autocaravanista és garantia de bones referències, que faran que s'incremente l'interès. A
més, sol ser un tipus de turisme molt respectuós amb la gent i costums locals, i compromès amb el medi

ambient. Ontinyent no és aliè a esta tendència, i ja fa temps que a la xarxa es poden trobar recomanacions
d'on dormir, què fer i visitar. Tanmateix, a Ontinyent es troba a faltar una serie de serveis mínims requerits per a

este tipus d'activitat. Uns serveis que amb una mínima inversió servirien per a potenciar enormement este
sector, beneficiant tant als visitants forasters, com als propis veïns que en fem ús.

Per tant, seria una gran notícia que l'ajuntament explore la possibilitat d'instal·lar una àrea de servei per a
autocaravanes que incloga buidat d'aigües (tant aigües brutes com fecals), subministrament d'aigua potable i
punts de connexió a la xarxa elèctrica. A més, afegir contenidors per a depositar residus, papereres, i taules

tipus "picnic". Com a suggeriment afegit, nomenar que la zona més nomenada i demandada per a pernoctar, i
que més espai proporciona, és la franja del parc de Benarrai, així com també el parking situat al costat de la

piscina coberta municipal.

Des de l'associació estatal La Peka es pot proporcionar assessorament i col·laboració en este sentit, tal com ja
s'ha fet en molts pobles i ciutats arreu de l'estat.

NO Supera el cost establert
del programa.

255 Redona al Barri Sant
Rafel

Implantar Redona en encreuament Av.Almansa -Baixada C/ Sant Rafel. És un encreuament perillós, poca
visibilitat, on han ocorregut diversos accidents. NO Supera el pressupost

establert per al programa.
256 Aparcamientos Ampliar las zonas de aparcamiento en la localidad - Indefinida

257

Tramo Colegio
Pureza de

María-Helios
Urbanización

Acondicionar el tramo desde el colegio pureza de maría hasta la urbanización Helios con iluminación, Gas
Natural, arcén … para mejorar la conexión con la localidad. NO Supera el pressupost

establert per al programa.

258 Formación sanitaria Ofrecer formación básica sanitaria como ejemplo talleres de primeros auxilios en colegios para alumnos,
profesionales y familiares por parte de profesionales sanitarios SÍ

Està duent-se a terme en
'Mi cole al rescate', però

s'accepta ampliar-se

259
Mes arbrat i zona

verda al campus de
la universitat

Crear mes zones verdes próximes al campus de la universitat de Valencia o dintre del propi campus SÍ

L'interior del campus no
és de competència

municipal. S'accepta la
creació de zones verdes

en l'exterior.

260 neteja i adequació
zona del pou l'olleta

Treballs de adequació i neteja a tota la zona del pou l'olleta. Els últims anys s'ha fet mes conegut i la zona está
plena de brutisia amb zones de vegetació seca i descontrolada. Es una mescla perfecta per a que passe una

desgrácia si no es posa sol.lució.
SÍ
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261 Autobus comarcal
per al jovent

Hui dia la joventut d'Ontinyent i comarca no comptem amb una oferta d'oci juvenil ni espais on reunir-nos. Hem
adequat la nostra forma d'eixir a les festes dels diferents pobles que és l'únic moment en què podem juntar-nos

i gaudir de la música i la festa, però açò implica desplaçaments. La nostra proposta seria comptar amb un
servei de transport públic nocturn per als dissabtes o dies que els pobles programen activitats lúdiques o

festives per tal de poder tindre opcions d'acudir de forma segura i reduir l'empremta de carboni. La idea seria
que poguérem fer-ne ús des de les 23:.00 fins les 6:00 aproximadament i es podria organitzar mitjançant un

enllaç per tal de reservar les places. Pensem que aquesta proposta seria molt positiva per als joves tant
d'Óntinyent com de la comarca i que, fins i tot, podria participar la Mancomunitat de Municipis de la Vall
d'Albaida ja que dinamitzarà l'oci juvenil de manera segura a més d'incentivar les festivitats de totes les

poblacions.

SÍ
S'estudiarà una

programació anual de
diverses festivitats.

262 Parking universitat Urbanizar, asfaltat i iluminació del parking de la universitat.
Fer voreres per a que puguen anar els vianans amb seguretat. NO

Està dintre del
desenvolupament d'una

unitat d'execució. És
competència de l'agent

urbanitzador.

263 Vorera pont via tren Fer una vorera i carril bici continuant el que puja a l'estació fins enllaçar en la vorera de la pujà del cementeri.
Perque ise tram te molt de pas de vianants i ciclistes a poqueta nit i seria més segur NO

S'estudiaran millores
emmarcades en el

pressupost establert per
al programa de

l'Ontinyent Participa i,
actualment, la millora de

l'enllumenat està en
execució.

264 BUS PER LA VALL
Los jóvenes de Ontinyent no tienen con que poder desplazarse a las fiestas de los pueblos de los alrededores.
Al igual que el Ayuntamiento pone todos los días 16 horas diarias autobuses gratuitos, podría contar con esta

opción. Gracias.
SÍ

265 Finde para jovenes
Me gustaría que los jóvenes tuvieran algún sitio donde ir los fines de semana. Que se hicieran más festivales y
actividades. Otras poblaciones contemplan mas disco móviles y los tenemos que llevar para que por lo menos

tengan algún sitio donde poder estar que no sea el skate que además los vecinos se quejan. Gracias.
SÍ

266
Ampliacio pump track
benarrai / mini circuit

bmx

Ampliar instal.lacio esportiva del pump track, amb la construccio de dues rectes amb caracteristiques de circuit
bmx race, fent un punt mes per a poder continuar formant als menuts del bmx a Ontinyent NO

En Benarrai no hi ha
suficient espai però es

buscaran altres terrenys.

267 Fem una ciutat
bonica

Voreres amples i art urbà als carrers ( Fase 2
Al Carrer Jose Iranzo circulen  centenars d'escolars durant la setmana i xiquets Juniors el cap de setmana

convivint amb la resta de ciutadans i invadint la calçada quan es creuen...Es un perill els cotxes aparcats en
batería que invadeixen el espai de peatons !! Si a més a més fem Art a les façanes lliures crearem una ciutat

més bonica que ja hem acomençat...

SÍ

S'accepta la proposta
d'art urbà.

No s'accepta la proposta
de reurbanització perquè
supera el cost establert

per al programa.

268

Oportunitat d'oci com
espais d'activitats

recreatives i
discomòbils per als

joves

Que els jóvens tinguen l'oportunitat de gaudir d'espais on fer activitats recreatives on passar el temps lliure o
temps d'oci, poder connectar més amb la cultura del poble a través d'activitats relacionades amb temes que

interessen als adolescents. També poder tindre l'oportunitat de quedar-se en Ontinyent de festa, per tant, posar
tanmateix discomòbils cada dos mesos aproximadament per fer que la gent jove sociabilitze entre ells i puguen

passar una bona estona tant amb els seus amics i amigues com en gent nouvinguda d'altres llocs de la
comarca.

SÍ

Està finalitzant-se el
centre Intergeneracional i

està en funcionament
l'Espai Jove on hi ha
futbolins, taules de

ping-pong, etcètera.
S'accepta la creació d'una

programació de
discomòbils.

269

CAMPAÑA
INFORMATIVA

SOBRE ACTITUDES
INCIVICAS EN LA
VÍA PÚBLICA DE

ALGUNOS DUEÑOS
DE PERROS

La presente propuesta, se trata de efectuar una campaña informativa de concienciación a la ciudadanía
propietaria de mascotas, para evitar las actitudes incívicas en la vía pública de algunas personas. Con la

finalidad de que el mensaje de la campaña cale en la ciudadanía, para llegar al objetivo común compartido,
que es que entre todas y todos consigamos tener un municipio limpio,  respetuoso y cada vez más responsable

para con nuestras mascotas.
Con esta acción y ante el malestar que provoca en la ciudadanía, se pretende visibilizar el problema que afecta

a la limpieza del municipio y al bienestar de sus vecinos. Para ello hay que crear un llamativo mensaje “POR
EL BIEN DE TODOS, Y POR UNA BUENA CONVIVENCIA, RECOGE LOS EXCREMENTOS DE TU

MASCOTA”, con el que se intente llamar la atención de quienes tienen mascotas, para que utilicen bolsas para
la recogida de los excrementos de su mascota de la calle y las depositen en papeleras, así como la limpieza

del orín, mediante botellas de agua.
Para hacer visible este mensaje a la ciudadanía, habría que vinilar el mobiliario urbano del casco urbano y
urbanizaciones, marquesinas, autobuses municipales y mupis, con este directo y persuasivo mensaje, que

pretende llamar la atención a la ciudadanía sobre el coste económico que supone para las arcas municipales la
limpieza de la vía pública y del mobiliario dañado con el orín de las mascotas. A la imagen de un perro, se

acompañará el mensaje, y se puede reflejar también, el importe de las sanciones por incumplir la Ordenanza
Municipal, así como lo que nos cuesta a todos-as, la limpieza de la ciudad y la reposición del material urbano y

privado, a causa del incivismo de algunas personas.
Además de la instalación de la campaña en el mobiliario urbano, también se puede aprovechar esta campaña

para la instalación de papeleras y dispensadores de bolsas para la recogida de excrementos donde no las
haya, en todos los accesos a Parques, Jardines, Plazas y en zonas con mucha frecuencia de mascotas, y a la
renovación de la señalética en espacios públicos, puesto que, en muchos casos, están pintadas o rotas y con

poca visibilidad, deberían ser de mayor tamaño y que incluyan las sanciones indicadas en las Ordenanzas.
También sería conveniente llevar a cabo una acción informativa en zonas concurridas (el mercado, pipicans,

etc.), en el que se distribuyan botellas para limpiar el orín y se informe personalmente de la campaña, así como
editar un folleto informativo, para su distribución y entrega a los ciudadanos, en el que se recojan las normas

esenciales para pasear con la mascota por la vía pública, y que están contempladas en las  Ordenanzas
Municipales de Ontinyent, sobre Protección y Tenencia de animales de compañía y la Ordenanza de Tenencia

de Animales Potencialmente Peligrosos.
Estas normas incluyen la obligación de recogida de los excrementos y llevar una botella con agua para limpiar

la orina que afecte al mobiliario urbano, edificios, aceras o cualquier otro elemento. Y, se recuerda que, si la
mascota es considerada de raza potencialmente peligrosa, es obligatorio el bozal,  también en el supuesto de

que el temperamento del animal así lo aconseje, llevarlo siempre atado, y soltarlo únicamente en zonas de
esparcimiento donde la cartelería así lo indique.

El incumplimiento de esta normativa deriva en sanciones que pueden oscilar entre los 30€ y 600€, si se
consideran infracciones leves como ensuciar la vía pública, llevar animales sueltos o no identificados, de 601€
a 6.000€ en caso de infracciones graves, como abandono del animal o perturbar el descanso de los vecinos

durante la noche, o de 6.000€ en caso de infracciones muy graves como maltratar un animal.

Se adjuntan ficheros, con carteles y placas modelos, efectuados por otros Ayuntamientos de España, sobre
este asunto.

SÍ S'accepta fins a límit de
pressupost.
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270 Mes policia al carret Fer un cos de policia de barri que vaja a peu pels distins barris i estiga més a prop de la ciudadania crec que la
gen es sentiria mes segura i la policia tindria mes en conte els problemes cotidians NO No és objecte del

programa.

271 policia a peu de nit y
de dia la gent crec es sentiria mes  tranquila al vore  agents del ordre dia y nit al carrer NO No és objecte del

programa.

272 Asfaltar parking
públics

Asfaltar els parkings públics per donar una alternativa d'aparcament en condicions i que, a més a més,
suposaria el bon manteniment dels mateix, ja que amb l'ús i la plutja acaba empijorant el seu estat NO

Caldria modificar
prèviament els convenis

amb els propietaris
perquè no són de

propietat municipal.

273
Canvi del paviment
en la Pujada de la

Bola i carrer Mirador

Sería convenient canviar el paviment de l'escala de la Pujada de la Bola i el carrer Mirador, ja que, a mes de
donar més valor al barri de La Vila, facilitaria el pas als veïns, als xiquets de l'escola de La Milagrosa, i a
qualsevol persona que vullguera visitar el barri. Pense que tal i com es troba ara, pot provocar més d'una

caiguda. Es pot millorar el paviment sense alterar el valor històric del barri.

NO

Forma part d'un BIC i
hauria de realitzar-se

primerament, un projecte
aprovat per la comissió de

Patrimoni i per la
conselleria de Cultura.

274 Bus joven comarcal
nocturno

Como jóvenes no disponemos de una oferta de ocio, ni locales a los que acudir, ni posibilidad de
desplazamiento a otras poblaciones que es, hoy por hoy, donde vamos para poder reunirnos y salir de fiesta

aprovechando la programación de los distintos municipios. Esto, además de no disponer de una oferta de ocio
consolidada implica desplazamientos, mayoritariamente nocturnos. Por  todo ello, nuestra propuesta sería

proporcionar un servicio de transporte público comarcal los sábados o aquellos días que se programen fiestas
en las poblaciones vecinas para poder realizar desplazamientos seguros y minimizar la huella de carbono. El
servicio sería nocturno en una franja de 23:00 a 6:00 aproximadamente con varios turnos y las plazas podrían
organizarse telemáticamente. La propuesta no solo beneficiaría a los jóvenes de Ontinyent sino también del

resto de poblaciones, por lo que podría sumarse también la Mancomunitat de Municipis de la Vall d'Albaida. Y,
además,  mejoraría la seguridad vial, la relación de los jóvenes con los padres y con otros jóvenes e

incentivaría tanto la relación  intermunicipal como la promoción de las distintas fiestas populares.

SÍ

275 BUS JOVE

Els joves d'Ontinyent d'edats entre els 16-20 anys no tenen llocs per anar el cap de setmana com abans teniem
nosaltres, pel que s'ha convertit en normal que els caps de setmana s'organitzen els pares, en el millor dels
casos, per tal de portar-los i arreplegar-los als pobles del costat, i en el pitjor dels casos son ells els qui amb

motos es desplaçen a les poblacions veïnes (Agullent, Aielo, Albaida, Adzaneta, Xàtiva...), inclús alguns cobren
una xicoteta quantitat i fan de "taxi" amb les motos a altes hores de la nit, amb el preill que comporta, ja que

solen anar pels caminals secundaris amb poca il.luminació.

Propose que ni haguera un BUS els caps de setmana que fera un recorregut pels pobles veins durant la nit, en
especial quant ni haga algún esdeveniment oficial (disco mòbil, mig any, festes patronals, etc.).

SÍ

276
Centre Cívic

Intergeneracional de
ciutat

Propose la construcció de un Centre Cívic Comunitari i Inter generacional, que trenque en la forma de
participació per categories (infants, joves, gent major...) i aglutine propostes conjuntes de totes les edats

adaptades als interessos del poble, un espai pioner i neuràlgic del centre on tothom pugui aportar les seves
idees i fer-les realitat. Un centre que vaja de la mà amb la cultura (la nostra i altres que també hi conviuen amb

nosaltres) , la tecnología - connectivitats,  les tradicions, la sostenibilitat, el foment de la figura de la dona, la
millora de l’envelliment actiu,  les relacions intergeneracionals i comunitàries i molt més.

Un espai on Co - produir, cosir, generar i provocar situacions, per engendrar confiança, ajuntar interessos i que
la ciutadania s’empodere encara més, sigui corresponsable de la millora del seu poble i generem cohesió

social, intergeneracional i sentiment de pertinença.

Ontinyent disposa de molts recursos, i si cosim sinergies entre ells es poden generar grans projectes i idees. ;),
n' estic molt convençuda!

SÍ

Està en construcció
l'espai però s'accepta la

proposta de gestió
integral i posada en

funcionament.

277

Reforma dels
vestuaris del pavelló

esportiu del
Poliesportiu
Municipal

Els vestuaris del pavelló municipal (el pavelló gran, no l'Europa), estan per a reformar. Són funcionals, però no
són eficients energèticament. Es malbarata moltíssima aigua per a trobar el punt d'escalfament.

Les finestres tampoc són eficients i la calor es dissipa fàcilment per elles. A més el sòl rellisca i és perillós quan
està mullat.

Quan es van renovar els vestuaris de la banda de dalt, els corresponents a la piscina, va estar molt bé. És per
eixe motiu que no estaria malament que els vestuaris del pavelló de baix que són els més transitats pels

esportistes del municipi estigueren en les mateixes condicions que els de dalt.

SÍ Fins a limit de pressupost.

278

Major accecibilitat al
pavelló del
Poliesportiu
Municipal

El pavelló del Poliesportiu no és accessible per a les persones que utilitzen cadira de rodes.
Per veure qualsevol competició que es realitza al pavelló no hi ha accés per a persones amb mobilitat reduïda.

Ni rampa ni ascensor.

No sols amb mobilitat reduïda com cadira de rodes o crosses, sinó tampoc l'accés a carros amb xiquets
menuts.

Sol·licite que s'integre en algun dels punts d'accés al pavelló una entrada per a persones amb mobilitat reduïda
per poder accedir a la part alta de les graderies i poder gaudir com qualsevol altra persona de l'esport.

NO st

279
Servei de transport

nocturn per a la
joventut

La juventut no dispossem d'una oferta d'oci ni de locals, l'única alternativa és assistir a les festes populars que
programen les diferents poblacions del nostre voltant. I això implica la necessitat de deplaçar-nos. La nostra
proposta consisteix a comptar amb un transport nocturn, amb un horari aproximat de 23:00 a 6:00, amb la
possibilitat de diferents hores de tornada. A més açò pot comportar diversos beneficis com desplaçaments

segurs, reducció de l'empremta de carboni i millora de les relacions familiars i interpoblacionals, incentivant la
promoció de les festes locals. Aquesta mesura no sols beneficiaria als joves d'ontinyent, sinò a tots els

adolescents de la comarca.

SÍ

280 Autobús nocturn

M’agradaria un autobús nocturn que els dies de festes en altres pobles ( carnavals, moros i cristians o
qualsevol altra ) ens poguera arreplegar del poble i tornar-nos a Ontinyent.

No és precís que siga gratuit, però un preu popular i barat per a que siga accessible per a tots. A més podria
haver un horari amb diferents eixides. Per exemple: un a les 3a.m., altre a les 4a.m., altre a les 5a.m. i un últim

a les 6a.m.

SÍ

281 Renovar els vestuaris
del pavelló municipal Renovar els vestuaris del pavelló municipal. SÍ Fins a limit de pressupost.

282 Renovar els vestuaris
del polideportiu Estan vells i en males condicions SÍ Fins a limit de pressupost.

283 Neteja de carrers

La meua proposta es comprar un camio per la neteja  y desinfeccio de carrers, aceres, cantons.
En Ontinyent el porcentatje de mascotes es mol alt pero la conciencia de la gent no es tan alta.

Per lo tant no estaría mal que una volta al mes sobre tot cuán no plou o fa molta calor, pasara un camio per la
desinfeccio de carrers, sobre tot aceres y cantons dels edificis

Sería un 10
Moltes Gracies

NO Ja existeix en el contracte
actual.
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284 Glorieta

hola. buenas tardes. propongo contrarreforma de la Glorieta, con concesión administrativa para la cafetería y
nuevos cuartos de baño.

gracias.

saludos.

NO La Glorieta ha estat
reformada recentment.

285 L' espai jove

L' espai jove consisteix en un àrea situada al poble on la joventut ontinyentina pot passar el seu temps lliure en
un ambient de tranquil·litat, descans i confiança. Aquesta zona ofereix als/a les adolescents un lloc tancat on

acudir, en grup o no, a mode de reunió, xarrada o, simplement, 'quedada', per a gaudir amb la gent com
qualsevol grup ho faria pel poble, però amb una sèrie d'avantatges:

- Es tracta d'un espai segur: com aquest 'local' presenta vàries zones, les persones poden distribuir-se com
vullguen, però mai va a produïr-se una discussió no desitjada amb alguna persona externa a un grup, ja que

cadascun dels grups d'amistats tenen la opció de passar el temps sense relacionar-se amb persones externes
d'edat diferent o amb qui no comparteixen interessos. A més a més, com es tracta d'un espai jove (on poden
acudir persones de entre 12 i 25 anys), no hi haurà problemàtica com la que hi podria haver si el grup que es

troba a L'espai jove es trobara al carrer i molestara al veïnat de qualsevol manera. D'altra banda, pel que fa a la
seguretat dels més joves (però, en general, a la de tots els presents), gràcies a les càmeres de videovigilància,

i/o al personal autoritzat present o capaç d'acudir, qualsevol discussió escalada es talla de seguida pel bon
mitjà.

- Un 'vandalisme' inexistent. El local sols presenta llocs senzills per seure i descansar. A més, es fa ús de les
càmeres de seguretat per identificar qualsevol problema amb l'establiment o amb els seus objectes materials.

- Els joves i les joves poden portar allò que volen sempre que: no es condicione l'estat de les instal·lacions
(bruticia, fum, etc.) i el port o l'ús d'aquests objectes no condicionen negativament l'experiència de qualsevol

persona present, seguint el sentit comú (armes, altaveus, pilotes, etc.).

- Es tracta d'un lloc perfecte quan el grup o la persona no pot o no vol estar a una casa, quan plou o fa fred o
calor excesius, quan es vol socialitzar amb altres persones/grups i, fins i tot, quan "no hi ha res millor a fer".

En conclusió, la finalitat de L'espai jove es proporcionar als/a les joves un lloc segur on es pot gaudir més que
en altres llocs i/o condicions.

NO L'espai jove ja existeix
actualment a Ontinyent.

286 Reforestación

Este proyecto tiene como objetivo principal abordar los desafíos medioambientales que enfrenta nuestra
comunidad y contribuir significativamente a la sostenibilidad ambiental.

Objetivo del Proyecto:
El proyecto tiene como objetivo principal restaurar y fortalecer el ecosistema en la zona mediante la plantación

estratégica de árboles autóctonos y la implementación de prácticas sostenibles de gestión del suelo.

Justificación:
- Preservación del Ecosistema: La reforestación contribuirá a la conservación de la biodiversidad local,

fortaleciendo los hábitats naturales y proporcionando refugio a especies autóctonas.

- Mitigación del Cambio Climático: Los árboles actúan como sumideros de carbono, ayudando a reducir los
niveles de dióxido de carbono en la atmósfera y mitigar los efectos del cambio climático.

- Prevención de Erosión del Suelo: La plantación de árboles ayuda a prevenir la erosión del suelo al mejorar su
estructura y retener la humedad, reduciendo así el riesgo de desertificación y mitigando el riesgo de

inundaciones.

- Beneficios Económicos y Sociales: La reforestación puede generar empleo local, promover la educación
ambiental y mejorar la calidad de vida de la comunidad a largo plazo.

Metodología:
- Identificación de Áreas Prioritarias: Realizar un análisis detallado para identificar las áreas más necesitadas

de reforestación y con mayor potencial de éxito.

- Selección de Especies Autóctonas: Elegir cuidadosamente las especies de árboles que sean nativas de la
región y que se adapten mejor a las condiciones climáticas locales.

- Participación Comunitaria: Involucrar activamente a la comunidad en todas las fases del proyecto, desde la
planificación hasta la ejecución, fomentando el sentido de pertenencia y responsabilidad.

SÍ

287
Renovació / millor del
parc i entorn del Grup

Ramon Llin

Intervenció per a millorar la urbanització als carrers del grup Ramón Llin. Nivellar i ampliar voreres, renovar
mobiliari urbà, il·luminació... Intervenció al parc cambiant arbrat, jocs i demés mobiliari. Rehabilitació i reforma

del "anfiteatre".
SÍ

No s'accepta la primera
part de la proposta, ja que

està actualment en
licitació.

S'accepta la millora del
mobiliari, jocs infantils i

altres aspectes no
considerats al projecte

licitat.
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288
Retirada de
Simbología
Franquista

Objetivo:
Eliminar la simbología franquista presente en las calles de Ontinyent con el fin de promover un entorno

inclusivo, respetuoso y democrático que refleje los valores contemporáneos de la sociedad.

Justificación:
La presencia de simbología franquista en el espacio público puede generar malestar, recordando un período de

la historia asociado con la represión y la falta de libertades. La retirada de estos símbolos es esencial para
construir un ambiente que promueva la convivencia y la memoria histórica desde una perspectiva democrática.

Etapas del Proyecto:

1. Inventario y Mapeo:
- Identificar todos los símbolos franquistas presentes en Ontinyent, como por ejemplo los aún presentes

carteles del antiguo Ministerio de la Vivienda visibles en diversas fachadas del municipio.
- Crear un mapa detallado que indique la ubicación exacta de cada símbolo.

2. Diálogo y Participación Ciudadana:
- Organizar reuniones y foros de discusión con la comunidad para recoger opiniones y propuestas sobre la

retirada de la simbología.
- Garantizar la participación activa de diferentes grupos y sectores de la sociedad.

3. Creación de Comisión de Retirada:
- Formar una comisión que incluya representantes del gobierno local, expertos en patrimonio histórico, y

miembros de la sociedad civil.
- Definir un plan detallado de acción, estableciendo prioridades y plazos para la retirada de cada símbolo.

4. Intervención y Retirada:
- Coordinar con servicios públicos para retirar físicamente la simbología de manera profesional.

- Implementar medidas para asegurar la preservación de la integridad de elementos arquitectónicos que
pudieran ser afectados durante el proceso.

5. Restauración y Reemplazo:
- Evaluar la posibilidad de reemplazar la simbología retirada por elementos que reflejen los valores

democráticos y la diversidad cultural de la comunidad.
- Fomentar la creación de obras de arte o monumentos que destaquen la memoria histórica desde una

perspectiva democrática.

6. Divulgación y Concientización:
- Desarrollar campañas de divulgación para informar a la comunidad sobre el propósito y avances del proyecto.
- Facilitar actividades educativas que promuevan el diálogo y la reflexión sobre la importancia de construir una

memoria histórica inclusiva.

7. Seguimiento y Evaluación:
- Establecer mecanismos para evaluar el impacto del proyecto a corto y largo plazo, considerando la
percepción ciudadana, la mejora del entorno urbano y el fortalecimiento de los valores democráticos.

Con este proyecto se podría no solo retirar la simbología franquista, sino también fomentar un ambiente de
reconciliación y construcción de una memoria histórica que refleje los principios democráticos y la diversidad

de la sociedad actual.

SÍ
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289 Energía Sostenible
para Ontinyent

Objetivo: Mejorar la eficiencia energética de Ontinyent mediante acciones gestionadas por el ayuntamiento,
reduciendo el consumo de energía y promoviendo la sostenibilidad.

Acción 1: Modernización del Alumbrado Público

Descripción: Sustituir las luminarias tradicionales por tecnología LED en todo el sistema de alumbrado público.
Las luces LED son más eficientes, duraderas y consumen menos energía, lo que resulta en ahorros

significativos a largo plazo.

Beneficios:
- Reducción inmediata del consumo de energía.

- Mayor durabilidad, disminuyendo los costos de mantenimiento.
- Mejora en la calidad de la iluminación.

Acción 2: Implementación de Energías Renovables en Edificios Municipales

Descripción: Instalar sistemas de energía solar en edificios municipales como ayuntamiento, centros
comunitarios, y otros lugares públicos. Esto permitirá generar electricidad de manera sostenible y reducir la

dependencia de fuentes no renovables.

Beneficios:
- Generación de energía limpia y renovable.

- Reducción de la factura eléctrica a largo plazo.
- Contribución a la conciencia ambiental.

Acción 3: Fomento del Transporte Sostenible

Descripción: Promover el uso de vehículos eléctricos en la flota municipal, como patrullas policiales, vehículos
de servicio público, y fomentar la instalación de nuevas estaciones de carga para vehículos eléctricos en

lugares estratégicos de Ontinyent.

Beneficios:
- Reducción de emisiones contaminantes.

- Menor dependencia de combustibles fósiles.
- Apoyo a la industria de vehículos eléctricos.

Acción 4: Campañas de Concienciación y Educación

Descripción: Desarrollar campañas de concienciación para educar a la comunidad sobre la importancia de la
eficiencia energética, cómo reducir el consumo en sus hogares, y fomentar prácticas sostenibles.

Beneficios:
- Mayor participación ciudadana en la eficiencia energética.

- Cambios positivos en el comportamiento y hábitos de consumo.
- Creación de una comunidad más consciente y comprometida.

Estas acciones integrales permitirían a Ontinyent mejorar su eficiencia energética, reducir costos a largo plazo
y contribuir al desarrollo sostenible.

SÍ Fins a límit de pressupost.

290 Creumen palafanga
cami fontde pola

Solucionar el problema de la palafanga del barranc de la campana que creua el cami de pola i cuan plou els
veins que rrsidim así no podem accedíra les casetes ja que no podem pasar. NO

S'ha dut a terme un
projecte però l'execució

supera el pressupost
establert per a l'Ontinyent

Participa.

291

solució a
l'encreuament de la
palafanga (barranc

de la campana) amb
el camí font de pola

Cómo vecina del Camí Font de Pola Ramal 3C N29 desde, el año 2013, venimos sufriendo cuando hay lluvias
la inundación del camino de la parafanga, viéndonos aislados de entrar o salir de nuestra vivienda habitual a

veces durante horas o incluso días, cortando el acceso a cualquier persona por el peligro que supone cruzar el
río de agua, piedras, barro incluso árboles que arrastra el agua. Necesitamos y solicitamos  una solución para

éste camino. Gracias

NO

292

Solució a
l'encreuament de la
palafanga (barranc

de la campana) amb
el camí font de pola

El acceso a nuestra vivienda habitual en el Camí font de pola es complicado y a veces excesivamente
complicado en momentos de lluvia. Cuando llueve abundantemente, se genera un río en medio del camino
imposibilitando el acceso arrastrando rocas y barro y haciendo obligado el uso de excavadoras para permitir
poder entrar y salir de ese ramal. En varias ocasiones nos hemos quedado encerrados en casa por no poder

acudir a nuestro puesto de trabajo ni hacer los recados diarios. Rogamos pongan solución a este grave
problema. Atentamente, Aitor Ruiz Zamarreño

NO

293

Solució a
l'encreuament de la
palafanga (barranc

de la campana) amb
el camí font de pola

Solució a l'encreuament de la palafanga (barranc de la campana) amb el camí font de pola NO

294

Millora de les
bibliteques dels barris

i implement
d’activitats de foment

de la lectura per a
infants

La biblioteca de Sant Josep disposa de un espai fantàstic i un nombre important d’obres per a xiquets de totes
les edats. Des de la resta de barris s’hem de desplaçar fins allí ja què els llibres adreçats als més menuts són
quasi inexistents. De 0 a 3 anys hi ha una balda d’una estanteria. A Sant Rafel (i a la resta de barris també)

volem un espai amb llibres per als menuts, especialment en la nostra llengua.
A més a més, seria fantàstic portar regularment conta contes adreçats a diferents franges d’edat o espectacles

què desperten la passió pels llibres i la lectura des de menuts.

Açò es pot dur a terme en un pressupost relativament menut i pot suposar un canvi substancial en els futurs
adults d’Ontinyent.

SÍ

295 Joventut
Els jovens no tenen res per on anar un cap de setmana, tan gran que es Ontinyent i no hi ha res, un local on hi

hagueren
videjocs, zona per xarrar, futbolins, billars, un casal seria lo correcte.

NO

Està finalitzant-se el
centre Intergeneracional i

està en funcionament
l'Espai Jove on hi ha
futbolins, taules de

ping-pong, etcètera.
S'accepta la creació d'una

programació de
discomòbils.
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296 Lloc d'oci per a
jovens

A dia de hui els jovens han d'eixir d'Ontinyent a altres pobles els caps de setmana per anar llocs d'oci i música.
La proposta és fer un lloc, on no es moleste els veïns com nosaltres tenien. Digueren " un càrrer de la marxa"

actual i sense molestar i on els jóvens tal volta no tan jovens tinguen un lloc de discoteques; música ...
NO

Està finalitzant-se el
centre Intergeneracional i

està en funcionament
l'Espai Jove on hi ha
futbolins, taules de

ping-pong, etcètera. No
és competència municipal
crear discoteques o pubs

perquè depén de la
iniciativa privada.

297

a) Vorera rotonda
Alberg Peru-1ª Casa

col.legi Pureza de
Maria b) Adequació
aparcament col.legi

La Solana. c)
Recuperació policia

de barri.

Estes propostes ja van ser tractades amb l'Ajuntament, a falta de concretar quan s'execute SÍ

A) SÍ

B) S'accepta adequació
fins a límit de pressupost.

C) No és objecte del
programa.

298 Autobús joven
comarcal nocturno

La juventud de Ontinyent no tenemos una oferta de ocio consolidada, no existen locales a los que podamos
acudir ni una programación estable por lo que nuestra forma de salir y relacionarnos (en una etapa tan

importante como la adolescencia) consiste en asistir a las fiestas de poblaciones vecinas. Pero esto implica
desplazamientos los fines de semana por lo que nuestra propuesta sería contar con un servicio de transporte

nocturno los sábados o los días que se programen fiestas en los diferentes municipios para poder
desplazarnos de forma autónoma, segura y reduciendo la huella de carbono. Este servicio no solo favorecería

a los jóvenes de Ontinyent sino también a los de la comarca y, además, mejoraría la interrelación entre
nosotros, con nuestros padres y con el resto de poblaciones. En nuestro colegio, por ejemplo, parte del

alumnado es de otros municipios por lo que los grupos de amigos y amigas no están compuestos solamente
por adolescentes de Ontinyent. El servicio podría realizarse en un horario aproximado de 23:00 a 6:00 con

varios turnos y la reserva de plazas con anticipación mediante un enlace. Creemos que es importante que las
instituciones piensen también en un sector de la población que últimamente está olvidado.

SÍ

299 Jovens La joventut necesita espais, discomovils, recreatius, festes, pubs....es molt trist que no tinguen on anar. SÍ

300

ADECUACION DE
SOLAR FRENTE AL
CAMPANARIO DE

LA VILA

Se trata de adecuar el solar existente entre la calle Regall, 7-15 y la calle Ravalet , 2-22.
Se sitúa en una zona emblemática frente al Campanar de la Vila y el Maova (declarado BIC) y frente al antiguo

Hostal de Grau.
Usado actualmente como aparcamiento provisional, e incluido en una Unidad de Ejecución que no tiene

perspectiva de un desarrollo rápido, su adecuación conlleva varias ventajas:
-Se puede mantener el uso de aparcamiento (fundamental para las gestiones en el ayuntamiento).

-Zona de esparcimiento de los vecinos de la zona
-Las obras pueden ser aprovechables para el futuro desarrollo de la zona (nivelar las bandejas, pavimentar,

evacuación de aguas, iluminación, etc.
-En las diferentes fiestas y eventos de la población sirve de punto de encuentro de la ciudadanía.

-Es punto de parada para todos los turistas que visitan Ontinyent,para admirar el Campanario.

SÍ

301

Fer una vorera en el
pont que travessa les

vies del tren en la
pujada al cementeri.

En eixe tram de la pujada al cementeri no hi ha vorera i algun dia hi haurà un accident. Cada vegada són més
les persones que bé per a pujar al cementeri o bé per a gaudir les nostres serres pugen caminant o córreguen

per ahí.
NO

S'estudiaran millores
emmarcades en el

pressupost establert per
al programa de

l'Ontinyent Participa i,
actualment, la millora de

l'enllumenat està en
execució.

302 eargrdgsdfg sdfdgsdg -

303 Millora cami parc
benarrai

Desde el canto denric valor es deuria ficar un pas de peatons pa accedir a larea de benarrai i despres acabar
dasfaltar el cami que creu benarrai pues passen molts xiquets en bici i desde lobra es van fer socavons que no

shan arreglat, ademes continuant passant el tunel, es un cami segur a linstitut i la curva amb el ramal 4 de
lhorta de lalmaig falten espills pa saber si ve algu, ja que passen molts ciclistes, xiquets caminant a linstitut, o

gent fent esport i ja han hagut accidents en cotxes que baixen de eixe ramal.

SÍ

304 Bancos Bancos cubiertos para cuando llueve poder salir a pasear y poder sentarme si está lloviendo o a llovido SÍ
305 Fonts pels bombers M'agradaria que s'instalaren fonts al llarg de la ruta per a anar als bombers ja què no hi ha ninguna. Gràcies. SÍ

306 Recicla Cambiar por ejemplo botellas en unas máquinas por dinero o cupones para supermercados y así reciclar más NO

Ha de ser d'iniciativa
privada, ja que empreses
com Ecoembes són les
que gestionen aquest

tipus de residus.

307 Adequacio resta de
parcs d’Ontinyent

S’ha quedat molt be la adequacio dels parcs de sant rafel, ara falta amb la resta de parcs, incluint el de les
aigües i el pilar SÍ

308 Musica pels jovens
en VALENCIA Cada mes fer concerts de grups Valencians gratuits pel la gent jove es quede al poble en els caps de setmana. SÍ S'accepta fins a límit de

pressupost.

309

Revitalización del
barrio "El Poble Nou":
Hacia un futuro más
seguro y próspero.

La revitalización urgente del barrio "El Poble Nou" mejorar la calidad de vida de los residentes, restaurar su
atractivo para futuros habitantes e inversores, y prevenir accidentes debido al estado de muchas propiedades.

Proponemos identificar y reparar calles y fachadas de casas en ruinas, coerción para la restauración o
demolición de viviendas deterioradas, creación de áreas verdes, refuerzo de la seguridad en las calles,

implementación de áreas de juego y espacios comunitarios. Esta iniciativa aspira a transformar "El Poble Nou"
en un lugar seguro, próspero y sostenible para todos sus habitantes.

NO
La proposta no defineix
una inversió o actuació

concreta.

310 Espais oci per a
menuts i jovens

Es necessari crear o promoure desde la iniciativa privada espais d’oci per als menuts i jovens. És molt trist
veure com les quadrilles de jovens i de pares amb menuts no saben on acudir els caps de setmana i es limiten

a viajar de planta 0 a 1 del Teler.
NO

311

Renovación de los
cargadores para los
vehículos híbridos y

eléctricos

La propuesta consiste en la instalación de nuevos cargadores en más zonas de la ciudad , además de la
renovación de los actuales. Debido a que los cargadores actuales se están quedando obsoletos por culpa de

su lentitud de carga y el aumento de coches híbridos y eléctricos, lo que ocasiona largas esperas.
NO

No és competència
municipal. Existeixen

quatre punts de càrrega a
Ontinyent i es considera
que, tècnicament, no és

l'Ajuntament qui deu oferir
de manera gratuita aquest

servei.
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312 Juventud

Se podría hacer tipo una bolera con más ocio para la juventud.el sábado estuve en Xativa en la bolera del
centro comercial y estábamos allí Ontinyent entera con los niños.el sistema de la juventud me refiero a edad de

entre 13 y 16 años los padres están turnándose para llevarlos y traerlos donde está el ocio.no hay nada aquí
para ellos.1

NO

No és competència
municipal fer una bolera o

recreatius, però
s'estudiarà dinamitzar

algun espai per als joves.

313 Banys públic als
parcs

Proposta:
•Habilitar banys públics als parcs municipals. Considerem necessari que almenys, els principals parcs

d'Ontinyent comptaren amb instal•lacions de banys públics.
• Tancar-los en horari noctur per garantir un bon ús d'estes instal•lacions i evitar l'incivisme.

Desde Lligam hem observat la necessitat d'estos banys per a les persones potencialment usuàries dels parcs,
que són majoritariament xiquets/es menuts/es i també molta gent gran o amb problemes al sòl pelvià.

No disposar d'estos serveis embruta  d' orins els espais públics i perjudica l'arbrat.

NO

Supera el pressupost
establert per a l'Ontinyent

Participa. S'estudiarà
l'opció i es demanarà

pressupost d'instal·lació i
manteniment a diferents

empreses.

314

Ajudes per part de
l'ajuntament

d'Ontinyent per
fomentar la creació
de comerços al barri

del Llombo

Amb la desaparició de l'únic supermercat al barri del Llombo i la propera jubilació dels propietaris de prous
comerços de la zona, el barri del Llombo es troba en una situació en què el teixit comercial es veu molt reduït,

perjudicant la població que viu allì.
Algun tipus d'ajuda a la creació d'empreses i comerços al barri del Llombo milloraria la qualitat de vida d'un
barri que no oblidem comptarà a més de l'extensió Universitària, amb el nou Palau de Justícia, una nova

residència i té a les seus portes tant el poliesportiu com el nou hospital.

SÍ

315

Creació d'una
aplicació per a

millorar la informació
dels horaris de
l'autobús urbà a

Ontinyent

El transport públic, especialment a Ontinyent l'autobús urbà, és una forma sostenible i valuosa de
desplaçament dins de la ciutat. Tot i que ja existeixen recursos com les rutes i els horaris aproximats

disponibles en format PDF a la pàgina web municipal, freqüentment ens trobem amb incerteses quan arribem a
una parada, com per exemple el fet de saber si l'autobús està a punt d'arribar o si ja ha passat, deixant-nos

amb l'opció d'haver d'esperar uns 30 minuts aproximadament fins al següent, la qual cosa pot ser un
inconvenient, sobretot si tenim un horari fix o un compromís a una hora determinada.

Per tant, proposem el desenvolupament d'una aplicació mòbil que, a més de proporcionar informació sobre les
diferents rutes, parades i les seues ubicacions, permeta monitoritzar la posició dels autobusos urbans i done

una estimació aproximada del temps que tardarà a arribar a una parada específica l'autobus de la línia
concreta que passe per eixa parada. Això permetrà que les persones que necessiten estar a un lloc concret a
una hora determinada puguen prendre decisions informades i més gent puga optar per utilitzar l'autobús urbà
com a mitjà de transport preferit. A més, en ocasions especials com ara festes locals o canvis de recorreguts

per incidències, aquesta aplicació podria mostrar els canvis en temps real.

La nostra proposta consisteix a desenvolupar una aplicació similar a les ja existents en altres ciutats veïnes
com Alcoi (‘Alcoi bus’) o València (‘EMT València’). Creiem que aquesta eina milloraria significativament la

comoditat i l'eficiència dels desplaçaments dels ciutadans a Ontinyent, fomentant alhora l'ús del transport públic
i contribuint a la sostenibilitat del medi ambient.

NO Està previst.

316 Camí segur per anar
al cementeri Hi ha gent que puja a peu al cementeri, deurien Fer un Camí segur, .. NO

S'estudiaran millores
emmarcades en el

pressupost establert per
al programa de

l'Ontinyent Participa i,
actualment, la millora de

l'enllumenat està en
execució.

317 Baños públicos

Una buena opción en parques o en lugares estratégicos de la ciudad de Ontinyent sería tener a disposición de
los ciudadanos baños públicos. Sobre todo pensando en los niños pequeños que cuando están por la calle
acaban haciendo pis en un árbol o en la carretera, ya que muchas veces no te da tiempo a ir a ningún wc

privado. Si queremos que los adolescentes y jóvenes no hagan sus necesidades por la calle cuando salen de
noche , tenemos el que educarlos desde pequeños y que sepan que su ciudad está de su lado con baños a su

disposición.

Gracias

NO

Supera el pressupost
establert per a l'Ontinyent

Participa. S'estudiarà
l'opció i es demanarà

pressupost d'instal·lació i
manteniment a diferents

empreses.

318 Arreglo del parque
Mestre Ferrero

La zona de juego del parque Mestre Ferrero está en muy mal estado, el suelo está todo levantado y no creo
que sea un lugar seguro para los más pequeños pero tampoco para padres y abuelos que acompañan a los

niños. No sé si habéis tenido la oportunidad de ir, pero os animo que lo visitéis y veáis en que mal estado está
el suelo alrededor de los bancos.

Gracias

SÍ

319 Recinte Deportivo
Adecuación de alguna nave para disputar partidos/entrenamientos que aliberen espacio en el pabellón.

Ritmica,basket, voleibol...nos quedamos sin espacio
No son necesarias gradas ni vestuarios...un par de baños y la pista

NO

Es considera que ja hi ha
espais suficients tant a la
ciutat com al Poliesportiu
per dur a terme qualsevol
tipus d'activitat esportiva.

320 Per on va l’autobús?

Amb la gratuitat de l’autobús urbà ha augmentat el seu ús per gent de totes les edats. Una dificultat actual es
saber si ja ha passat per on es trobem o li queda molt. La proposta sería la creació d’una aplicació mòbil per
saber per on està l’autobús i saber si dona temps a agafar-lo. Podría funcionar amb una funció semblant a la

que utilitzen les aplicacions de menjar a domicili i a més oferir informació adicional com localització de les
parades o serveis especiales (com el de la Fira).

NO Està previst.

321 Asfalto via pedestre
zona Benarrai la via se encuentra en malas condiciones para caminar con piedras sueltas SÍ

322 Asfalto camino zona
Benarrai Camino en malas condiciones SÍ

323

Ciutat acústicament
saludable. Accions

per reduir el nivell de
contaminació

acústica diària.

La proposta consta de 3 parts:
1-Fer un estudi dels nivells acústics en diferents parts de la ciutat, amb mesures del soroll ambiental de forma
aleatòria en diferents dies y dates (Determinades per un equip tècnic).  Estudiar els resultats i determinar les
accions a realitzar per aconseguir acomplir les normatives aplicables als vehicles a motor, activitats, obres...
2-Realització d’una campanya de conscienciació d’uns 5 mesos a la població en general, a la industria i als
sector serveis de la importància de mantindre un ciutat acústicament saludable.  Fer especialment atenció al

tràfic motoritzat (motos, cotxes, camions..)
3- Aplicació de les accions extretes a l’estudi realitzat i posada en marxa de les mesures necessàries per al seu

acompliment (incloses sancions).

SÍ
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324

Ciutat lliure
d'excrements canins.

Campanyes de
conscienciació i

accions per acabar
amb la insalubre

situació dels
excrements per tot

arreu.

La situació dels excrements canins als carres de la ciutat d’Ontinyent és insostenible. La quantitat d’excrements
dipositats diàriament a les voreres, parcs, places,cases particulars es insalubre i impropi d’una ciutat que vol

ser moderna i exemple. La capital de la comarca ha de prendre mesures per ser un referent en matèria de salut
viària. Ontinyent necessita un canvi en aquest punt de forma urgent.

La proposta consta de dos parts:
1-        Campanya de conscienciació d’uns 6 mesos dirigida a les persones que passegen els cans pels carrers,
places, parcs i descampats de la ciutat. Una campanya potent i impactant fent especial atenció a la insalubritat
per a la població i a la bruta imatge que projecta la ciutat. Paral•lelament s’ha d’estudiar si cal ampliar les zones

destinades a aquest fi i el seu manteniment.

2-        Campanya de control i amonestacions a les persones que no complisquen la normativa aplicable. Un
equip tècnic ha de determinar quina seria la millor manera per tal de realitzar aquest control.

SÍ

S'accepta fer una
campanya de

conscienciació però té un
alt grau de dificultat la

qüestió de les
amonestacions, ja que es
tracta d'accions incíviques

fetes per ciutadans en
moments determinats on
és difícil que hi haja un
agent de policia en el

moment exacte.

325

Peatonalització d'un
carrer principal de
cada barri els caps

de setmana.

Els carrers de la ciutat estan ocupats en un percentatge molt elevat pels vehicles. Els que romanen aparcats, el
tràfic rodat, els que es troben mal estacionats. Si sumen les terrasses dels bars i restaurants i el mobiliari,
l’espai destinat per a les persones es molt reduït. Ontinyent necessita recuperar els carrers per a las seua
població. Les persones necessiten gaudir dels seus carrers amb espai, sense fum, sense soroll ni perill. La
proposta consta de peatolanitzar un carrer principal per barri (a determinar per un equip tècnic) els cap de

setmana.
Així les persones podran gaudir de l’espai, els bars i restaurants podran plantar les terrasses sense furtar espai
a les persones, els comerços podran obrir les seues portes amb garanties de trobar persones que caminen de

forma relaxada i sobretot les persones podran gaudir d’uns espai que els pertany i poder passejar, jugar,
conversar amb el veïnat...

Per completar la proposta, tant des de l’Ajuntament com des de qualsevol associació dels barris, inclús
empreses privades com restaurants o comerços poden reservar dies per a realitzar activitats ocupant els

diferents carrers peatolanitzats.

SÍ

S'accepta fer-ho però no
necessàriament
setmanalment.

S'estudiaria quines zones
són més adequades per a

dur a terme aquestes
mesures.

326

Ciutat segura.
Campanya de

conscienciació i
accions per al control

de la velocitat dels
vehicles dins del casc

urbà.

La velocitat a la qual poden arribar els vehicles dins de la ciutat es esgarrifosa. La impunitat amb la qual un
percentatge dels vehicles usen els carrers a mode de circuit es difícil d’assumir per a una població que té

l’espai per a caminar molt reduït.
Persones amb mobilitat reduïda, xiquets i xiquetes, persones grans i qualsevol persona que intenta creuar un

pas de vianants es troba en una situació de vulnerabilitat i perill cada dia.
La proposta consta de dos fases:

1-        Campanya de conscienciació (d’uns 5 mesos) dirigida a la població amb vehicle privat (motos, cotxes,
furgonetes de repartiment de paqueteria...). A mode de campanya de la Direcció General de Tràfic  però

ambientada en Ontinyent, amb personatges i llocs de la ciutat. Una campanya apel•lant  als sentiments, dura,
potent i general.

2-        Després de la campanya començaria la implantació de mesures concretes per pal•liar la problemàtica.
Una comissió de persones expertes en mobilitat urbana, arquitectura urbana, seguretat vial i psicologia urbana

determinaria les mesures a aplicar. Algunes podrien ser la instal•lació de radars (mòbils i fixes dins del casc
urbà),  redissenyar carrers per reduir la velocitat del tràfic, crear ambients segurs per a la mobilitat amb

bicicleta, aplicació de sancions exemplars...

SÍ

327

Control actiu i
exhaustiu de

l'acompliment dels
camins escolars

segurs.

Camins escolars segurs és un projecte del què la ciutat ha d’estar orgullosa i sobre el qual s’ha d’aprofundir.
Perquè la seguretat de les xiquetes i els xiquets a les entrades i eixides de l’escola és d’extrema importància.

Son de rabiosa actualitat un reguer de noticies traumàtiques on sempre un vehicle motoritzat és l’agressor i un
xiquet o xiqueta als voltants de les escoles la víctima. Ontinyent ha de ser exemple en l’acompliment i control

d’aquest projecte tant necessari. La proposta consta de realitzar accions ràpides i efectives per a l’acompliment
dels camins escolars segurs. Un equip tècnic multidisciplinari hauria de proposar quines mesures son les més

adequades per aconseguir-ho. Com a exemples podrien ser la instal•lació passos de vianants elevats o bandes
sonores, instal•lació de radars de velocitat, campanyes de conscienciació potents, presència policial...

SÍ

328 Cera casas las aguas Una acera desde la rotonda del albergue Perú hasta las casas que hay en las aguas frente al colegio Pureza
de María SÍ

329
MILLORA

ACÚSTICA TEATRE
ECHEGARAY

La comissió musical formada per totes les associacions culturals musicals d'Ontinyent, proposa fer un estudi
per conèixer diferents opcions que existeixen per millorar l'acústica al Teatre Echegaray i instalar la millor opció

per al nostre Teatre Echegaray.
Des de la comissió musical som concients que una conxa acústica tradicional no es pot instalar al Teatre per la
seues característiques, pero actualment  hi han altres elements que poden millorar de manera significvativa la
sonoritat. Un exemple es la solució que han fet des de l'Ajuntament d´Aielo de Malferit al seu auditori, instalant

uns panels mòvil al sostre.

SÍ

330 Cera casas las
aguas. Acera desde la rotonda albergue Perú  hasta las casas de las aguas frente colegio pureza de maria SÍ

331 Cera casas las aguas Acera desde la rotonda del albergue Perú hasta las casas que hay frente al colegio Pureza de María. SÍ
332 Cera casas las aguas Acera desde el albergue Perú hasta las casas frente al colegio Pureza de María. SÍ
333 Cera casas las aguas Acera desde el albergue Perú hasta las casas que hay frente al colegio Pureza de María. SÍ

334

MILLORA DE LA
VISIBILITAT EN

L'EMBOCADURA DE
L'ESCENARI DEL

TEATRE
ECHEGARAY

Som concients que el Teatre Echegaray no està concebit com a auditori, però al no disposar d'un i utilitzar el
Teatre per a tot es crea la necessitat de fer-lo més versatil. L'embocadura de l'escenari es queda estreta per a

grans formacions com bandes, orquestres, etc. Per aquest motiu proposem que els dos laterals de la part
delantera de l'escenari, puguen ser amb algun sistema plegable per modificar així l'embocadura quan siga

necessari.

SÍ

335 Espai per als joves
Estaria molt bé un centre social per a joves on puguen socialitzar-se, jugar a futbolí, billars, jocs de taula…tipus
ludoteca! Igual ja hi ha locals al poble que es podrien habilitar els caps de setmana per a ells, sols que haurien

d’estar supervisats!
NO

Està finalitzant-se el
centre Intergeneracional i

està en funcionament
l'Espai Jove on hi ha
futbolins, taules de

ping-pong, etcètera.

336 Millores a l'àrea de
Fuset

La nostra proposta per a Ontinyent Participa:
Molts col·lectius i associacions de joves d’Ontinyent hem reivindicat en moltes ocasions una zona d’acampada
a Ontinyent. Pensem que l’àrea de Fuset és l’adequada, però en estos moments l’antiga edificació es troba en
un estat molt perillós. Som conscients que a este programa no podem presentar la realització de tot el projecte

de zona d’acampada, però estaria bé començar a fer algo i així poc a poc anar preparant la zona. Per això
volem proposar que s’inicie la redacció del projecte per a l'enderrocament de l’antiga casa, la neteja dels

residus i la posada en marxa d’una zona d’acampada.

SÍ
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337 La Vila moderna
1. Convertir la vila en un espai artístic que puga atraure un turisme sobretot jove, amb murals, com per

exemple de muralista i il·lustradora Marina Capdevila que triomfa retratant una tercera edat desacomplexada i
divertida en grans edificis de tot el món,  mostres d'escultures...

NO

La VIla és un BIC protegit
i no es poden dur a

termes murals com els
esmentats. En altres

zones de la ciutat, sí que
és possible tal i com s'ha
fet en el projecte Murart

dels últims anys.

338

CARPA PER A
NADONS EN

ESDEVENIMENTS
DEL POBLE

CARPA PER A NADONS EN ESDEVENIMENTS DEL POBLE

Propuesta desde Associació Lligam para Ontinyent Participa (2024)
Desde la Associació Lligam queremos solicitar la presencia de zonas preparadas en las

 fiestas del pueblo que faciliten atender las primeras necesidades de los bebés.
Entendemos

 que es necesario y urgente crear un punto de cuidados que brinde comodidad, seguridad y
acompañe con un ambiente amigable a las familias que tienen a cargo a bebés para que

puedan disfrutar de los eventos culturales y tradicionales de Ontinyent.
Para que la “Zona de bebés” o “Zona de lactancia” funcione de manera adecuada y óptima

son necesarias:
● Ubicación - la localización de la carpa debe adecuarse a las necesidades, evitando

 espacios expuestos a sonidos muy altos y música a volumen excesivo
● Carpa - zona cerrada para ofrecer intimidad a aquellas familias que lo necesiten y en

 invierno se pueda ambientar con calefactor
● Cambiador - instalar un cambiador que facilita el cambio de pañales por su

 comodidad y medidas higiénicas
● Sillas - necesarias para que las madres puedan lactar o dar biberón de manera

 cómoda y tranquila
● Microondas - la instalación de un microondas facilita la preparación de biberones y

 permite que las familias disfruten de las fiestas cargando menos cosas
● Vigilancia - proporcionar vigilancia y seguridad por parte del ayuntamiento para

 evitar robos y hurtos de la misma manera que se cuenta con personal para el Punto
 lila

Los puntos presentados es lo mínimo que se debe acordar para que la carpa cumpla su
 función. Cómo asociación queremos hacer énfasis en la importancia de atender los

 cuidados de bebés, madres y familias en los espacios que construyen la identidad cultural
del pueblo. Mantener la cultura y las tradiciones como una práctica viva también es crear

 espacios donde las personas más jóvenes se sientan cuidadas y validadas.

SÍ

En alguns esdeveniments
com la FIRA sempre s'ha

tingut en compte i ha
hagut una carpa per als

nadons.

339 Cremes Conscienciar a la gent amb la problemàtica de les cremes, és insoportable el nivell de contaminació. Afavorir a
la població que porta aquest residus a un àrea de compost en concret o que l'anjuntament facilite la recollida. SÍ

S'accepta la campanya
de conscienciació però ja
es facilita un servei gratuit

de tritura de restes de
poda.

340 Mediambient.
Repoblar les serres mitjançant activitats relacionades amb el dia de medi ambient. Continuar amb el festival de
cine de medi ambient. Col·locar ontibici pel convent perquè alguns pares i mares puguen anar des de el poble

a l'escola en bici. També que puga accedir la gent que baixa de les casetes
SÍ

S'accepta la proposta,
excepte la col·locació

d'una estació d'OntiBici
en la zona del Convent ja
que no està contemplada

en el contracte.
S'estudiarà la possibilitat.

341 Espai d'ajuda i
escolta veïnal

Ens agradaria que a Ontinyent existira un espai públic i gratuït on s'oferisca suport emocional, terapèutic i
d'escolta activa a la ciutadania desde una perspectiva més holística per als veïns i veïnes.

Un lloc de trobada que siga directe usuari-terapeuta, instructor o profesional del gremi.
I sempre i quan no siga un tema sanitari, obtindre un altre tipus d'ajuda més fàcil evitant les llargues esperes de

la Seguretat Social que a vegades es creen, o el costós àmbit privat que no tot el món es pot permetre.

L'objectiu d'esta associació seria proporcionar servicis d'ajuda emocional, terapèutica i en general holística, des
de tècniques de relaxació, classes de ioga, teràpies de Atenció al Present entre altres, fins a l'escolta activa o
mitjançant un telèfon de “Oïda Amiga” en situacions de necessitat, al qual poden recorrer de manera anónima.

La justificació d'esta mena de proposta és poder oferir un servici integral i orgànic en conjunt als ontinyentins i
ontinyentines desde els més joves fins als nostres majors. I per supost treballariem amb altres profesionals i

amb el recolzament d'altres asociacions ja existents.

Els beneficis són directes perquè ajudaríem a la reducció de l'estrés, millora de la salut mental, enfortiment dels
llaços comunitaris i la prevenció de la soledat entre altres. I es que les persones necessiten proximitat i

compromís en ser atesos i és tracta d’oferir un espai segur que contribuïsca i treballe a la par amb altres
servicis per al creixement personal que ajuda com a conseqüència a la unió ciutadana. En resum: es tracta de

fer equip.

Som gent apasionada amb coneixements sobre este àmbit que ens capacita per a aportar idees innovadores i
estem compromesos a fer realitat esta visió i serà un plaer  presentar-vos el nostre projecte.

SÍ

342 Acera casas les
Aigues Acera desde la rotonda del Albergue Perú hasta las casas de delante del colegio Pureza de María SÍ

343
Millora de l'accés
peatonal fins al

cementeri
Millora de l'accés peatonal desde l'Institut de l'estació fins el cementeri NO

S'estudiaran millores
emmarcades en el

pressupost establert per
al programa de

l'Ontinyent Participa i,
actualment, la millora de

l'enllumenat està en
execució.
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344
Centro de Apoyo

Holístico y Bienestar
Comunitario

En nuestra comunidad cada vez más diversa y en constante cambio, la necesidad de un apoyo emocional y
espiritual accesible se ha vuelto imperativa. El "Centro de Apoyo Holístico y Bienestar Comunitario" surge

como respuesta a esta creciente demanda, ofreciendo un santuario de paz, esperanza y comunidad para todos
los ciudadanos. Este proyecto busca no solo mejorar el bienestar emocional individual, sino también fortalecer

los lazos comunitarios, creando un entorno más solidario y comprensivo.

Objetivos del Proyecto:

El proyecto tiene como objetivo principal crear un espacio inclusivo y accesible que promueva el bienestar
emocional y espiritual de la comunidad, a través de:

•        Ofrecer un servicio de apoyo.
•        Establecer un centro de.

•        Impartir terapias grupales y actividades.

Justificación: La salud emocional es un pilar fundamental de una comunidad saludable. Sin embargo, muchas
personas enfrentan barreras para acceder a servicios de apoyo debido a costos, estigmas o falta de

disponibilidad. Este proyecto propone una solución integral y accesible, que no solo aborda la necesidad de
servicios de apoyo emocional, sino que también crea un espacio comunitario de inclusión y crecimiento

personal. Al hacerlo, el proyecto contribuirá significativamente a la reducción de la soledad, el estrés y la
ansiedad en la comunidad, especialmente entre los grupos más vulnerables como las personas mayores.

Descripción del Proyecto:

- Servicio de Apoyo Telefónico: Este servicio ofrecerá apoyo emocional inmediato, operado por voluntarios
capacitados, garantizando un espacio de escucha y consejo seguro y confidencial.

- Centro de Reunión: El corazón del proyecto, este espacio estará diseñado para fomentar un ambiente
acogedor y seguro, donde las personas pueden reunirse, compartir experiencias, y participar en actividades de
bienestar. Contará con áreas dedicadas para terapias de grupo, salas de meditación y espacios para eventos

sociales y educativos.
-Terapias Grupales y Actividades: Se ofrecerá una amplia gama de actividades, desde sesiones de yoga y

meditación hasta talleres y charlas sobre bienestar emocional, espiritualidad y desarrollo personal. Todas las
actividades estarán diseñadas para ser inclusivas y accesibles, promoviendo el crecimiento personal y la salud

mental de los participantes.

Público Objetivo: El centro estará abierto a todos los ciudadanos, con un enfoque particular en aquellos que
enfrentan aislamiento social, estrés, ansiedad, o simplemente buscan un sentido de comunidad.

SÍ

S'accepta un programa
de suport i de teràpies

grupals.

No s'accepta la creació
d'un centre.

345 Acera casas les
Aigues Acera desde la rotonda del Albergue Perú hasta las casas de delante del colegio Pureza de Maria SÍ

346

POSADA EN MARXA
PER HABILITAR

ZONA D'ACAMPADA
A LA ZONA DE

FUSET

La nostra proposta per a Ontinyent Participa:
Molts col.lectius i associacions de joves d’Ontinyent hem reivindicat en moltes ocasions una zona d’acampada
a Ontinyent. Pensem que l’àrea de Fuset és l’adequada, però en estos moments l’antiga edificació es troba en
un estat molt perillós. Som conscients que a este programa no podem presentar la realització de tot el projecte

de zona d’acampada, però estaria bé començar a fer algo i així poc a poc anar preparant la zona. Per això
volem proposar que s’inicie la redacció del projecte per al enderrocament de l’antiga casa, la neteja dels

residus i la posada en marxa d’una zona d’acampada.

SÍ

347 Parque saludable Poder disponer en el polideportivo una zona para ejercitarse la gente mayor. NO

Proposta indefinida.
Actualment, hi ha un
programa d'activitats

esportives molt ampli als
centres cívics i als parcs

emmarcades en el
programa de Majors

Actius.

348 Acera casas las
aguas Acera desde la rotonda del alberge peru hasta las casas  frente del colegio pureza de maria SÍ
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349

Millora en dotació,
dinamització i

animació a la lectura
en franja de 0 a 3

anys

Proposta:
- Dotació de més contes, albums il.lustrats, còmics… per a franja 0 a 3 anys. A ser possible, que és compte
amb criteri professional en literatura per a estes franges d’edat (contacontes locals, IES Pou Clar amb FP de

Tècnic d’educació infantil, Universitat de Magisteri, AMPEs, escoletes infantils, col·legis, associacions culturals,
relacionades amb diversitat-inclusió i de les de criança ... ). Trobem carència en literatura infantil per a estes

franges tan específiques. A les biblioteques d’Ontinyent s’aglutinen la franja de 0 a 6 com una, i deuria
diferenciar-se! De 0 a 2 anys requereixen d’uns recursos de literatura infantil diferenciats als de 2 a 3 anys.

Trobem que cal ampliar el nombre de llibres per als més menuts a la ciutat d’Ontinyent, comptant amb
diversitat de gèneres i amb criteris de persones relacionades amb la literatura, educació i inclusió.

- Tindre un projecte de dinamització de biblioteques en relació amb el foment de la lectura de xiquets/es de 0 a
3 anys, on tindre activitats mensuals que generen cultura de lectura i d'ús de biblioteques com a espai

intercultural, inclusiu, comunitari i de ciudadanía democràtica i participativa. Observem que es fan poques
activitats, i que sí que les trobem en altres localitats més xicotetes com Agullent, Olleria, Cocentaina,

Benigànim, Algemesí, Carcaixent, Alzira, Manuel… Pensem que Ontinyent mereix d’aquestes activitats i que
està comprovat que ajuden a generar hàbits de lectura des de la primera infància.

- Millora de la coordinació de les biblioteques en escoletes infantils,  escoles públiques, Cicle Educació Infantil i
Universitat de Magisteri, per informar i mativar cap a: les novetats, les activitats de dinamització i animació

lectora, els beneficis de l’animació a la lectura des de la primera infantesa,... Hem constatat manca de relació
entre les biblioteques escolars i les biblioteques municipals. Per altra banda, observem que hi ha un gran
nombre de població amb infants de 0 a 3 anys que no coneix els serveis públics de biblioteca i agència de
lectura. Si hi haguera reunions i coordinació habitual entre bibliotecaris i professionals de l’educació a la

infància, milloraria la cultura de lectura i l’ús dels espais comunitaris públics.
- Formació específica per a professionals de biblioteques en: dinamització de bibioteques, literatura infantil (de
primera infància) i animació lectora en les diferents edats de 0 a 2 anys (bebés) i de 2 a 3 anys (prelectors/es).
Requereix de coneixements específics, diferents de l’animació a la lectura en infants de primària, joves i adults.

Ací anomenem i recomanem especialistes en literatura infantil valencianes: Clara Berenguer, Gemma Lluch,
Anna Juan (que es poden trobar en les xarxes o mitjançant el contacte amb professionals locals de la literatura
com Almudena Francés). La formació podria realitzar-se de forma conjunta o coordinada amb les biblioteques

escolars (per aprofitament d’inversió pública).
- Millorar en accessibilitat cognitiva, perceptiva i motriu per a infants de 0 a 3 anys amb o sense diversitat

funcional. Cal comptar en assessorament i propostes d'entitats relacionades en inclusió del poble
(d’associacions com Incloutea, Muntis, Trévol, CEE Vall Blanca, Down valència, Associació TDAH..) I també
amb professionals, per a que tant els llibres com les dinamitzacions, animacions lectores, així com els espais
de lectura siguen inclusius. Hem observat manca de recursos per a persones amb TEA o persones cegues.

Hem observat dificultats per entrar en els carros de nadons a l’agència de lectura de Sant Rafel, i la necessitat
d’adaptació de banys per a higiene de nadons. Hem observat la dificultat de trobar espais per a infants de 0 a 3

anys on puguen gaudir de la biblioteca sense molestar a la població adulta. En altres biblioteques públiques
d’altres localitats observem mampares o espais comunicats pero diferenciats i que són respectuosos amb les

necessitats de nadons i primera infància.

Adjuntem un arxiu que pot ajudar a valorar la viabilitat económica de la proposta.

SÍ

350 Mejora subida Sta
Ana

El camino de la subida a Sta Ana es un poco peligroso para las personas que suben y bajan andando.
Hay zonas muy estrechas,donde el peatón está desprotegido.

Los coches bajan y suben demasiado rápido.
Gracias

NO
Supera el pressupost

establert per al programa i
els terrenys són privats.

351 Punt d'Ontibici al
Pilar

La proposta es posar un punt d'Ontibici a la zona del Pilar per poder agafar i deixar Ontibicis. Aquest nou punt
permetria a els veins d'aquesta zona poder anar-hi al poble sense la necessitat d'agafar el cotxe i per

conseqüència, contaminar. Per altra banda també permetria que la gent del poble poguera anar a aquesta
zona, ja fora per anar-hi a alguna caseta, fer un passeig per la serra, o muntar a Sant Esteve. També destacar
que en aquesta zona hi han dos centres de educació especial, on familiars i treballador podrien ser potencials

usuaris.

NO

Actualment no està
inclosa aquesta parada

en el contracte d'Ontibici,
però es té en compte.

352 C/Tomas valls El carrer dona pena vorel-lo I les aceres quant vast en el carro dels bebes no pots anar per elles perque el
carro no cap, amb el consignment perill si pasa un cotxe en ice moment SÍ

S'accepta la millora del
paviment de Tomàs Valls.
La reparació del paviment

total supera el cost del
programa i aniria

conjuntament amb una
reurbanització.

353 Una font pels voltants
del Teler

La proposta és instaurar una font pels voltants del Teler. Aquesta és una zona molt freqüentada pels joves (i
també pels adults), els quals en moltes ocasions poden trobar-se en la situació voler beure aigua i no tindre

cap font prop, obligant-los a comprar una botella d'aigua (que genera residus plàstics) o directament no beure.
Beure bastant aigua és una cosa essencial per a la salud del nostre cos, per tant proporcionar una font a

aquest lloc tan freqüentat és una proposta ben raonable.

SÍ
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APP MÒBIL PER A
LA

CONSCIENCIACIÓ I
MOTIVACIÓ ACTIVA

DE LA
SOSTENIBILITAT -

CIUTADÀ
EXEMPLAR

La ciutadania d'Ontinyent realment necessita una motivació extra per millorar els bons hàbits que afecten al
Medi Ambient.

A més de evitar que la gent ja conscienciada es desmoralitze i deixe d'actuar amb responsabilitat, en veure
altra gent que no actua de igual manera i com les taxes de fem segueixen en augment.

Paral·lelament a les actuacions de l'Ajuntament ,i amb anterioritat a qualsevol canvi legal, cal una campanya
motivadora que aplegue a totes les persones , feta des del poble per al poble, desde les associacions,
col·legis, instituts i professorat, sense dependre de decisions politiques, i facen una ciutat millor. I per a

preparar a la gent per a que un canvi important amb el sistema de recollida no fracase degut a la falta de
conscienciació.

La experiència ens diu que cada activitat realitzada a favor del bé comú dóna satisfacció personal, i esta, a la
vegada s'intenta transmetre a amics i coneguts per demostrar la valua de cada u.

La gent no creu amb tot el potencial que té per canviar les coses, i de vegades necessita un impuls, i també
que siga recompensat.

La ciutat , com a part menuda d'aquest planeta ho necessita, ara més que mai, que , desgraciadament, els
efectes del canvi climatic comencen a pareixer inevitables.

La meva proposta es el desenvolupament d'una app mòbil i per a ordinadors per a facilitar la aplegada de
consells medioambientals a la ciutadania, amb reptes que puguen ser recompensats econòmicament.

 Ja fa més de 3 anys que presentava aquesta proposta a ontinyent participa i, tot i que no va eixir votada, la
conclusió de que hauria sigut necessària en aquell moment, i segueix sent-ho en este moment.

web: ciutada.exemplar.es

SÍ
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APP MÒBIL PER A
LA

CONSCIENCIACIÓ I
MOTIVACIÓ ACTIVA

DE LA
SOSTENIBILITAT -

CIUTADÀ
EXEMPLAR

La ciutadania d'Ontinyent realment necessita una motivació extra per millorar els bons hàbits que afecten al
Medi Ambient.

A més de evitar que la gent ja conscienciada es desmoralitze i deixe d'actuar amb responsabilitat, en veure
altra gent que no actua de igual manera i com les taxes de fem segueixen en augment.

Paral·lelament a les actuacions de l'Ajuntament ,i amb anterioritat a qualsevol canvi legal, cal una campanya
motivadora que aplegue a totes les persones , feta des del poble per al poble, desde les associacions,
col·legis, instituts i professorat, sense dependre de decisions politiques, i facen una ciutat millor. I per a

preparar a la gent per a que un canvi important amb el sistema de recollida no fracase degut a la falta de
conscienciació.

La experiència ens diu que cada activitat realitzada a favor del bé comú dóna satisfacció personal, i esta, a la
vegada s'intenta transmetre a amics i coneguts per demostrar la valua de cada u.

La gent no creu amb tot el potencial que té per canviar les coses, i de vegades necessita un impuls, i també
que siga recompensat.

La ciutat , com a part menuda d'aquest planeta ho necessita, ara més que mai, que , desgraciadament, els
efectes del canvi climatic comencen a pareixer inevitables.

La meva proposta es el desenvolupament d'una app mòbil i per a ordinadors per a facilitar la aplegada de
consells medioambientals a la ciutadania, amb reptes que puguen ser recompensats econòmicament.

 Ja fa més de 3 anys que presentava aquesta proposta a ontinyent participa i, tot i que no va eixir votada, la
conclusió de que hauria sigut necessària en aquell moment, i segueix sent-ho en este moment.

web: ciutada.exemplar.es
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